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PROCES – VERBAL 
 

încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local Municipal Brăila din data de  
31.10.2019, ora 09:00 – sala Companiei de Utilităţi Publice “Dunărea” S.A.  Brăila 

 
 
  

Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 În conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (2) și alin. 
(3) lit. a) și ale art. 135 alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, prin 
Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila nr. 4018/24.10.2019, a fost convocată şedinţa 
ordinară a Consiliului Local Municipal Brăila. 

Doamnelor şi Domnilor consilieri, 
Conform art. 138 alin. (15) din O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, un 

exemplar din procesul – verbal al şedinţei ordinare din data de 30.09.2019 și un exemplar din 
procesul – verbal al ședinței extraordinare, din data de 14.10.2019 au fost puse la dispoziţia 
dumneavoastră în timp util, în vederea lecturării conţinutului, iar în urma verificării acestora s-
a constatat că nu au fost observaţii la comisii, drept pentru care vă supun spre aprobare 
procesele – verbale menţionate anterior. 
 - Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, procesele – verbale au fost aprobate. 
Prin  H.C.L.M. Brăila nr. 558/30.09.2019 a fost aleasă ca preşedinte de şedinţă 

pentru luna septembrie 2019, doamna consilier local municipal NEACȘU CORNELIA, pe 
care o invit să preia conducerea lucrărilor şedinţei. 
 

Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că lucrările 

prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din O.U.G.                              

nr. 57/2019, privind Codul administrativ, iar în acest sens vă informez că în urma apelului 

nominal făcut de domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila, sunt prezenţi 23 
consilieri, lipsesc motivat domnii consilieri Botea Petre – Bogdan, Dumitru Florin și Voineag 
Cristiana, astfel şedinţa fiind legal constituită. 

Doamnelor şi domnilor consilieri, vă informez că la lucrările şedinţei ordinare de 
astăzi participă ca invitaţi următorii: 
 - directorii societăţilor Consiliului Local Municipal; 

- directorii Direcţiilor și Serviciilor C.L.M. Brăila; 
 - mass – media locală; 

- alţi invitaţi. 
 Doamnelor şi domnilor consilieri, aşa cum aţi luat la cunoştinţă prin convocarea făcută, 
vă propun spre aprobare proiectul ordinii de zi. 
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Domnul DRĂGAN ION, Secretarul Municipiului Brăila: 
 În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019, se 

suplimentează proiectul ordinii de zi inițial prezentat, cu următoarele proiecte de hotărâri: 
 
1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 116 lot 3, NCP 87185. 

 
2) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 156 (teren + construcțiile C1 – C5) – NCP 13863. 

 
3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 233 (teren + construcțiile C1 și C2) – NCP 5781. 

 
4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Mihai Eminescu nr. 12, bl. 16-18-20, sc. 1, et. 1, ap. 2 – NCP 73111-C1-U8. 

 
5) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Îndreptarea erorii materiale strecurate în cuprinsul H.C.L.M. Brăila nr. 251/29.05.2019 
referitoare la „Dezmembrarea imobilului situat în Municipiul Brăila, Cartier Lacu Dulce, str. 
Dorului - Cazasului, înscris în cartea funciară nr. 89508, format din teren în suprafață de 
391.343,00 mp și construcțiile C1, C2, C3, C4, C5, C6, C7, C8, C9, C10, C11, C12, C13, 
C14, C15, C16, C17, C18, C19, C20, C21, C22, C23, C24, C25 și C26”. 

 

Totodată, menționez faptul că titlul corect al proiectului de hotărâre de la punctul 19, 
de pe ordinea de zi inițial prezentată, este: „Demararea procedurilor de reziliere a 
contractului de delegare a gestiunii activităților de colectare și transport a deșeurilor din 
Municipiul Brăila nr. 34062/05.09.2011, încheiat între Municipiul Brăila și societatea         
BRAI – CATA S.R.L.” 

De asemenea, precizez faptul că la documentația proiectului de hotărâre de la 
punctul 17, de pe ordinea de zi inițial prezentată, referitor la „Reorganizarea activității unor 
componente ale structurii organizatorice, transformarea unor funcții publice, conform 
prevederilor O.U.G. nr. 57/2019 și transformarea unor funcții contractuale vacante, în funcții 
publice pentru aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Brăila și Serviciul Public 
Comunitar Local de Evidență a Persoanelor Brăila, cu aplicabilitate la data de 01.11.2019”, 
raportul Biroului Resurse Umane a fost completat cu un amendament în urma discuțiilor cu 
reprezentanții A.N.F.P., completare care a fost postată pe platforma online.  

Toate materialele cu care se suplimentează ordinea de zi au fost puse la dispoziția 
dumneavoastră în format electronic. 

 

Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Se supune la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 

privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 116 lot 3, NCP 87185. 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 



 3 

Se supune la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 
privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 156 (teren + construcțiile C1 – C5) – NCP 13863. 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 

Se supune la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 
privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 233 (teren + construcțiile C1 și C2) – NCP 5781. 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Se supune la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 

privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în 
Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 12, bl. 16-18-20, sc. 1, et. 1, ap. 2 – NCP 73111-C1-U8. 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 
Se supune la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi cu proiectul de hotărâre 

privind: Îndreptarea erorii materiale strecurate în cuprinsul H.C.L.M. Brăila nr. 
251/29.05.2019 referitoare la „Dezmembrarea imobilului situat în Municipiul Brăila, Cartier 
Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului, înscris în cartea funciară nr. 89508, format din teren în 
suprafață de 391.343,00 mp și construcțiile C1, C2, C3, C4, C5, C6, C7, C8, C9, C10, C11, 
C12, C13, C14, C15, C16, C17, C18, C19, C20, C21, C22, C23, C24, C25 și C26”. 

- Cine este pentru ? 
 - Cine se abţine ? 

- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi proiectul de hotărâre a fost introdus pe ordinea de zi. 
 

Supunem la vot ordinea de zi cu modificările precizate de domnul Drăgan Ion, 
Secretarul Municipiului Brăila. 

 
1) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Validarea mandatului de consilier local al Domnului BAȘNO ALEXANDRU – VLĂDUȚ, 
membru al PARTIDULUI NAȚIONAL LIBERAL – Filiala Brăila. 

  
2) Depunerea jurământului. 
 
3) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 227/23.06.2016 referitoare la „Aprobarea numărului, 
domeniile de activitate şi componenţa nominală a comisiilor de specialitate din cadrul 
Consiliului Local Municipal Brăila”, modificată prin H.C.L.M. nr. 265/27.07.2016, H.C.L.M. 
nr.527/29.11.2017, H.C.L.M. nr. 3/31.01.2018 și H.C.L.M. nr. 337/18.07.2018. 
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4) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea anexelor nr.1 și 2 la H.C.L.M. Brăila nr. 522/30.09.2019 referitoare la 
„Desemnarea consilierilor locali municipali în Consiliile de Administraţie, precum și în 
componența Comisiei pentru evaluarea și asigurarea calității a unităților de învățământ 
preuniversitar din Municipiul Brăila”. 

 
5) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea execuției bugetului general centralizat al Municipiului Brăila, la 30.09.2019. 
 
6) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea H.C.L.M. Brăila nr.147/16.04.2019, modificată prin H.C.L.M. Brăila                    
nr. 279/25.06.2019 și H.C.L.M. Brăila nr. 502/30.09.2019 referitoare la „Aprobarea numărului 
de burse şi a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile de 
învăţământ preuniversitar de stat, pe anul 2019”. 

 
7) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea anexei la H.C.L.M. Brăila nr. 148/16.04.2019, referitoare la aprobarea utilizării 
sumei de 56.000,00 mii lei, din excedentul anual al bugetului local al Municipiului Brăila, 
pentru finanțarea secțiunii de dezvoltare pe anul 2019. 

 
8) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Municipiului Brăila pe anul 2019. 
 
9) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE 
ADMINISTRARE A FONDULUI LOCATIV ȘI A CIMITIRELOR BRĂILA,  pe anul 2019. 
 

10) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Modificarea anexei nr. 6 la H.C.L.M. Brăila nr. 159/16.04.2019 referitoare la „Aprobarea 
bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului de Psihiatrie <Sf. Pantelimon> Brăila”. 

 
11) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE 
ADMINISTRARE ȘI GOSPODĂRIRE LOCALĂ BRĂILA,  pe anul 2019.  

 
12) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ 
SEROPLANT BRĂILA,  pe anul 2019. 

 
13) Proiect de hotărâre inițiat de domnii consilieri locali municipali, Badiu 

Virginia – Loredana și Păun Dan, membri în Adunarea Generală a Acționarilor la 
societatea „Administrația Piețelor și Târgurilor” S.A., privind: Rectificarea bugetului de 
venituri și cheltuieli al societății ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI TÂRGURILOR S.A. Brăila, 
pentru trimestrul IV 2019. 

 
14) Proiect de hotărâre inițiat de domnii consilieri locali municipali, Badiu 

Virginia – Loredana și Păun Dan, membri în Adunarea Generală a Acționarilor la 
societatea „Administrația Piețelor și Târgurilor” S.A., privind: Subvenționarea activității 
de la Grădina Zoologică Brăila. 

 
15)  Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Rectificarea bugetului general centralizat al municipiului Brăila pe anul 2019. 
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16) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea REGULAMENTULUI DE ORGANIZARE ȘI FUNCȚIONARE AL CONSILIULUI 
LOCAL AL MUNICIPIULUI BRĂILA. 

 
17) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Reorganizarea activității unor componente ale structurii organizatorice, transformarea unor 
funcții publice, conform prevederilor O.U.G. nr. 57/2019 și transformarea unor funcții 
contractuale vacante, în funcții publice pentru aparatul de specialitate al Primarului 
Municipiului Brăila și Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor Brăila, cu 
aplicabilitate la data de 01.11.2019. 

 
18) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  

Actualizarea Regulamentului privind organizarea Serviciului specializat pentru 
gestionarea câinilor fără stăpân din Municipiul Brăila. 

 
19) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Demararea procedurilor de reziliere a contractului de delegare a gestiunii activităților de 
colectare și transport a deșeurilor din Municipiul Brăila nr. 34062/05.09.2011, încheiat între 
Municipiul Brăila și societatea BRAI – CATA S.R.L. 
 

20) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Direcției de Asistență Socială Brăila. 

 
21) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Montare sistem 
alarmă, Grădinița cu program prelungit nr. 6,  str. Radu S. Campiniu nr. 36”, cu 
finanțare de la bugetul local. 

 
22) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Montare sistem 
video supraveghere, Grădinița cu program prelungit nr. 6, str. Radu S. Campiniu         
nr. 36”, cu finanțare de la bugetul local. 

 
23) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii <Montare sistem 
alarmă, Grădinița cu program prelungit nr.32, imobil B-dul Al. I. Cuza nr.86>, cu 
finanțare de la bugetul local. 

 
24) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Montare sistem 
video supraveghere, Grădinița cu program prelungit nr. 32, B-dul. Alexandru Ioan Cuza 
nr. 86”, cu finanțare de la bugetul local.  

 
25) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea documentației tehnico-economice Documentație de Avizare Lucrări Intervenții 
(DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Scară acces          
Bl. B32”.  
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26) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea documentației tehnico-economice Documentație de Avizare Lucrări Intervenții 
(DALI) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare, 
modernizare, inclusiv dotări (mobilier, echipamente, aparatură specifică domeniului de 
activitate) și realizare branșamente de utilități (apă, canalizare, gaze naturale, telefonie, 
internet) – Centrul de permanență medicală”. 
 

27) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Actualizarea datelor de identificare ale bunului imobil denumit generic Școala Gimnazială 
”Ion Creangă”, aflat în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la Capitolul H – „Terenurile și clădirile instituțiilor      
publice - Teatre, Case de cultură, Case și Palate ale copiilor, Biblioteci, Muzee, 
Grădinițe, Cămine, Spitale, Policlinici, Cămine de bătrâni”, poziția nr. 67, conform 
documentației cadastrale și a procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 
624/04.03.2014. 

 
28) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Actualizarea datelor de identificare ale bunului imobil denumit generic Școala Gimnazială 
”Nedelcu Chercea”, situat în Municipiul Brăila, str. Deva nr.11, aflat în Inventarul domeniului 
public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la Capitolul           
H – „Terenurile și clădirile instituțiilor publice - Teatre, Case de cultură, Case și Palate 
ale copiilor, Biblioteci, Muzee, Grădinițe, Cămine, Spitale, Policlinici, Cămine de 
bătrâni”, poziția nr. 72, conform procesului – verbal de recepție finală a lucrărilor 
nr.2764/22.12.2017. 

 
29) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Actualizarea datelor de identificare ale bunului imobil denumit generic Liceul de Arte 
”Hariclea Darclée”, aflat în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin 
H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la Capitolul H – „Terenurile și clădirile instituțiilor publice - 
Teatre, Case de cultură, Case și Palate ale copiilor, Biblioteci, Muzee, Grădinițe, 
Cămine, Spitale, Policlinici, Cămine de bătrâni”, poziția nr. 101, conform           
procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 15571/02.05.2019. 

 
30) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Actualizarea datelor de identificare ale bunului denumit generic ”Alei Cimitirul Sfânta 
Maria”, înscris în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. 
Brăila nr. 325/2011, la Capitolul G, Subcapitolul G10 – „Cimitire”, poziția nr. 13, conform 
procesului – verbal la terminarea lucrărilor nr.11544/02.08.2019. 

 
31) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea proiectului „Modernizare transport electric Bulevardul Independenței” și a 
cheltuielilor legate de proiect. 
 

32) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea proiectului „Modernizare transport electric Parc Monument – Radu Negru” și a 
cheltuielilor legate de proiect. 
 

33) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea proiectului „Regenerare zone urbane degradate sector 1” și a cheltuielilor 
legate de proiect. 
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34) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea proiectului „Regenerare zone urbane degradate sector 2” și a cheltuielilor 
legate de proiect. 

 
35) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea proiectului „Regenerare economică și socială în zone marginalizate din 
Municipiul Brăila – investiții în facilități pentru agrement și locuri de joacă pentru 
copii” și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
36) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea proiectului <Reabilitare și dotare corpurile C1, C2 și C3 Colegiul Tehnic 
Costin D. Nenițescu, Brăila> și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
37) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Modificarea și completarea H.C.L.M. Brăila nr. 515/24.09.2018, referitoare la <Aprobarea 
documentației tehnico - economice faza 1 - D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici 
pentru proiectul „Modernizare transport electric Șos. Baldovinești”>, modificată și 
completată prin H.C.L.M. Brăila nr. 70/28.02.2019, H.C.L.M. Brăila nr. 142/21.03.2019 și 
H.C.L.M. Brăila nr. 287/25.06.2019. 

 
38) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea „Raportului privind stadiul realizării până la data de 30.09.2019 a măsurilor 
din Planul de calitate a aerului în Municipiul Brăila”. 
 

39) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea Protocolului de colaborare ce va fi încheiat între Municipiul Brăila și Regia 
Națională a Pădurilor – Administrația Parcului Național Balta Mică a Brăilei R.A., în 
cadrul proiectului „Dezvoltarea ecoturismului și turismului educațional în Municipiul 
Brăila”. 
 

40) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Prelungirea atribuirii în folosință gratuită către Biblioteca Județeană „Panait Istrati” Brăila, a 
spațiului în suprafață utilă de 57,87 mp, proprietate publică a Municipiului Brăila, din imobilul 
situat în Brăila, str. Dumbrava Roșie nr. 32, în vederea desfășurării activității.  

 
41) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Transmiterea în folosință gratuită către Biblioteca Județeană „Panait Istrati” Brăila, a spațiului 
în suprafață utilă de 30,91 mp, proprietate publică a Municipiului Brăila, din imobilul situat în 
Brăila, str. Comuna din Paris nr. 93 – Căminul Cultural „Nedelcu Chercea”, în vederea 
desfășurării activității. 

 
42) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Transmiterea în folosință gratuită către Biblioteca Județeană „Panait Istrati” Brăila, a spațiului 
în suprafață utilă de 33,88 mp, proprietate publică a Municipiului Brăila, din imobilul situat în 
Brăila, str. Grigore Alexandrescu nr. 41 – Căminul Cultural „Radu Negru”, în vederea 
desfășurării activității. 

 
43) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  

Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. Brăila nr. 215/29.07.2015 referitoare la „Atribuirea în 
folosință gratuită, pe durata funcționării capacităților energetice și acordarea dreptului de a 
executa rețele subterane”, solicitantei Societatea de Distribuție a Energiei Electrice 
Muntenia Nord S.A., Sucursala de Distribuție a Energiei Electrice Brăila. 
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44) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea anexei nr.1 la H.C.L.M. nr.429/21.12.2015 – Lista terenurilor ce aparțin 
domeniului public al Municipiului Brăila, care sunt sau pot fi ocupate de module pentru 
activități economice. 

 
45) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Completarea anexei nr.4 la H.C.L.M. nr.429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin 
domeniului public al Municipiului Brăila ce sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, 
alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate”. 

 
46)  Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Închirierea prin încredințare directă a unor terenuri ce aparţin domeniului public al 
Municipiului Brăila, în vederea amplasării de lăzi frigorifice și frigidere, precum și a unei 
terase cu caracter permanent în fața spațiului comercial. 

 
47) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Închirierea prin încredințare directă a unor terenuri ce aparțin domeniului public al 
Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de construcții tip balcon, alei acces, extinderi spații 
comerciale, alte construcții autorizate, conform Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila 
nr. 245/30.06.2017. 

 
48) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Dezmembrarea, partajarea și alipirea unor terenuri ce aparţin domeniului public și privat al 
Municipiului Brăila. 

 

49) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Completarea H.C.L.M. Brăila nr.51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la 
domeniul privat al Municipiului Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea 
funciară”.  

 

50) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Prelungirea atribuirii în folosință gratuită a spaţiului cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă, 
situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr.46 (nr. vechi 58), ASOCIAȚIEI NEVĂZĂTORILOR 
DIN ROMÂNIA – FILIALA JUDEȚEANĂ BRĂILA, în vederea desfăşurării activităţii. 

 
51) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 83,00 mp indiviz din 885,00 mp, situat în Brăila, 
B-dul Independenței nr. 142, NCP 87888, societății DENTSIDE S.R.L., teren pe care se află 
amplasată construcția C1, proprietatea acesteia. 

 
52) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 300,00 mp, situat în Brăila, str. Viilor nr. 39,   
NCP 80005, solicitanților CĂRĂDAN DĂNUȚ și CĂRĂDAN GIANINA - VIOLETA, teren pe 
care se află amplasată construcția C1, proprietatea acestora. 

 
53) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 56,25 mp indiviz din 207,00 mp, situat în Brăila, 
str. Comuna din Paris nr. 98, NCP 94320, solicitanților MOCANU ADRIAN – GABRIEL, 
MOCANU MARLENA – ALINA și MOCANU CARMEN – GABRIELA – MARIANA, teren pe 
care se află amplasate construcțiile C1, C2, C3 și C4, proprietatea acestora. 
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54) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 295,00 mp, situat în Brăila, Șos. Râmnicu Sărat 
nr. 29E lot 1/2, NCP 94236, solicitanților MOROI EUSTRAT și MOROI ECATERINA, în 
vederea extinderii construcțiilor situate pe terenul din str. Fundătura Râmnicu Sărat nr.14. 

 
55) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 250,00 mp, situat în Brăila, str. Prelungirea 
Lanului nr. 23, NCP 93855, solicitanților STOICA AURAȘ și STOICA JENICA, teren pe care 
se află amplasată construcția C1, proprietatea acestora. 

 
56) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 89,00 mp indiviz din suprafața totală real 
măsurată de 345,00 mp, situat în Brăila, str. Dornelor nr. 2B lot 1, NCP 91161, solicitanților 
VAJEIAC DRAGOMIR (prin tutore VAJEIAC MARIA) și VAJEIAC FĂNICA, teren pe care 
se află amplasate construcțiile C1, C2 și C3, proprietatea acestora. 

 
57) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 88,00 mp indiviz din suprafața totală real 
măsurată de 344,00 mp, situat în Brăila, str. Dornelor nr. 2B lot 2, NCP 91160, solicitanților 
VAJEIAC MARIANA – DORINA și VAJEIAC BOGDAN – COSTIN, teren pe care se află 
amplasată construcția C1, proprietatea acestora.  

 
58) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra terenului ce aparține domeniului 
privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 108,00 mp indiviz din suprafața totală real 
măsurată de 208,00 mp, situat în Brăila, str. Petre Ștefănescu Goangă nr. 25A, NCP 94327, 
solicitanților VOICILĂ IEREMIA și VOICILĂ AURELIA, teren pe care se află amplasate 
construcțiile C1, C2 și C3, proprietatea acestora.  
 

59) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Aprobarea vânzării locuinței tip A.N.L. situată în Brăila, str. Radu Popescu, nr. 10, bl. E, sc. 2, 
et. 3, ap. 15.  

 
60) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea vânzării locuinței tip A.N.L. situată în Brăila, str. Sf. Gheorghe, nr. 2, bl. A12, sc. 2, 
et. 2, ap. 13. 
 

61) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Încetarea dreptului de folosinţă gratuită asupra terenului situat în Brăila, str. Constantin 
Berlescu nr. 4 (fosta Zonă Industrială Sud lot 29), în suprafaţă de 258,00 mp, NCP 89989, 
constituit prin H.C.L.M. Brăila nr. 376/21.11.2008 în favoarea doamnei TUDOR SIMONA. 

 
62) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr.2), bloc A1, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a 
cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 
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63) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu Brăila nr.1), bloc A2, scara 1, apartamentele 
1–8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
64) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 4), bloc A3, scara 1, apartamentele 1 – 8 și 
a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

65) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu Brăila nr.3), bloc A4, scara 1, apartamentele 
1–8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998.  

 

66) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 6), bloc A5, scara 1, apartamentele 1 – 8 și 
a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

67) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu - Brăila nr.5), bloc A6, scara 1, apartamentele 
1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

68) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr.8), bloc A7, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a 
cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

69) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu Brăila nr.7), bloc A8, scara 1, apartamentele 
1–8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

70) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr.1), bloc A9, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a 
cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

71) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.63), bloc A10, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor 
indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în 
vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 



 11 

 
72) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 3), bloc A11, scara 1, apartamentele 1 – 8 și 
a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998.  

 
73) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr. 64), bloc A12, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a 
cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998.  

 

74) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr.5), bloc A13, scara 1, apartamentele 1 – 8 și 
a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

75) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.65), bloc A14, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor 
indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în 
vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

76) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 7), bloc A15, scara 1, apartamentele 1 – 8 și 
a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

77) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.66), bloc A16, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor 
indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în 
vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
78) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 9), bloc A17, scara 1, apartamentele 1 – 8 și 
a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

79) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.67), bloc A18, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor 
indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în 
vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 

80) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr.11), bloc A19, scara 1, apartamentele 1 – 8 
și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 
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81) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.68), bloc A20, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor 
indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în 
vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
82) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, 
str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr.13), bloc A21, scara 1, apartamentele 1 – 8 
și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
83) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 16 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu 
Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu Brăila nr.2), bloc B1, scara 1, 
apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform 
măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
84) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 16 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu 
Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Mina Minovici nr. 1), bloc B2, scara 1, apartamentele       
1 – 16 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor 
cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
85) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 16 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu 
Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu Brăila nr.4), bloc B3, scara 1, 
apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform 
măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
86) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 16 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu 
Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Mina Minovici nr.3), bloc B4, scara 1, apartamentele 1 – 
16 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale 
efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

 
87) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Înscrierea în Cartea Funciară a 16 apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu 
Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu Brăila nr.6), bloc B5, scara 1, 
apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, conform 
măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

  
88) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Fortificației nr. 19 (teren indiviz + construcția C1) – NCP 9101. 

 
89) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Aprobarea PLANULUI URBANISTIC ZONAL pentru obiectivul „CONSTRUIRE 
SPĂLĂTORIE AUTO”, la adresa din Brăila, Calea Galați nr. 152, inițiat de IANCU NELU și 
IANCU ROXANDRA - MARIA.  
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90) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Declanșarea procedurii pentru selecția membrilor Consiliului de Administrație al R.A. 
ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE BRĂILA, mandatul 2018 – 2022, pentru 2 posturi vacante. 

 
91) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 

Desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local Municipal Brăila şi aprobarea componenţei 
comisiei de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil situat în Perimetrul III aflat în 
administrarea R.A. ”ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE” BRĂILA. 

 

92) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 116 lot 3, NCP 87185. 

 

93) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 156 (teren + construcțiile C1 – C5) – NCP 13863. 

 

94) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 233 (teren + construcțiile C1 și C2) – NCP 5781. 

 

95) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Neexercitarea dreptului de preempţiune al Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, 
str. Mihai Eminescu nr. 12, bl. 16-18-20, sc. 1, et. 1, ap. 2 – NCP 73111-C1-U8. 

 

96) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: 
Îndreptarea erorii materiale strecurate în cuprinsul H.C.L.M. Brăila nr. 251/29.05.2019 
referitoare la „Dezmembrarea imobilului situat în Municipiul Brăila, Cartier Lacu Dulce, str. 
Dorului - Cazasului, înscris în cartea funciară nr. 89508, format din teren în suprafață de 
391.343,00 mp și construcțiile C1, C2, C3, C4, C5, C6, C7, C8, C9, C10, C11, C12, C13, 
C14, C15, C16, C17, C18, C19, C20, C21, C22, C23, C24, C25 și C26”. 

 

97) Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea 
preşedintelui de şedinţă pentru luna noiembrie 2019. 

 
98) Alte probleme. 
 
Se supune la vot ordinea de zi modificată: 
– Cine este pentru ? 

 – Cine se abţine ? 
– Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Validarea mandatului de consilier local al 
Domnului BAȘNO ALEXANDRU – VLĂDUȚ, membru al PARTIDULUI NAȚIONAL 
LIBERAL – Filiala Brăila. 

Discuţii? 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Stimați consilieri, pentru dezbaterea punctului 1 de pe ordinea de zi, referitor la 

validarea mandatului de consilier, invit comisia de validare a Consliului Local Municipal Brăila 

să procedeze la examinarea documentelor în vederea întocmirii procesului – verbal de 

validare. Comisia de validare are următoarea componență:  
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CIOCAN DOINIȚA    - PREŞEDINTE 

TRAIAN ADRIAN    - SECRETAR 

PĂUN DAN     - MEMBRU 

IONIȚĂ ION - SORIN   - MEMBRU 

CARANICA GEORGE – MARIUS  - MEMBRU 
 

Vă rog să luăm o pauză de 5 minute timp în care comisia de validare va proceda la 
examinarea dosarului.  

 
Doamna Ciocan Doiniţa, Viceprimar al Municipiului Brăila, președinte al 

Comisiei de Validare: 
Comisia de validare a Consiliului Local Municipal Brăila, în conformitate cu prevederile 

articolului 31 din legea 215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, a 
examinat documentele prezentate şi a constatat următoarele: Prin Hotărârea Consiliului 
Local Municipal Brăila nr.501/30.09.2019 s-a luat act de încetarea mandatului de consilier 
local municipal a domnului Fusea Marian  - Paul. Verificând documentele de la data 
alegerilor locale, din 5 iunie 2016, puse la dispoziţie de Secretarul Municipiului Brăila, s-au 
constatat următoarele: conform buletinului de vot pe lista candidaţilor Partidului Național 
Liberal următorul membru supleant este domnul Bașno Alexandru - Vlăduț, fapt confirmat 
prin adresa înregistrată la Primăria Municipiului Brăila sub numărul 33242/14.10.2019 a 
Partidului Național  Liberal.  

În conformitate cu articolului 100, alineatul 33 din Legea nr.115/2015, privind alegerea 
autorităţilor administraţiei publice locale pentru modificarea legii adminstraţiei publice locale 
nr.215/2001 precum şi pentru modificarea şi completarea legii nr.393/2004 privind statutul 
aleşilor locali, comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale în domeniu şi nu sunt 
cazuri de incompatibilitate, fapt pentru care propunem validarea mandatului de consilier local 
municipal a domnului Bașno Alexandru - Vlăduț, membru al Partidului Național  Liberal, 
Filiala Brăila. Prezentul proces-verbal a fost încheiat în 3 exemplare, pe care le predăm 
domnului Secretar al Municipiului Brăila. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Având în vedere rezultatele confirmate în procesul – verbal al comisiei de validare 

supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
Fiind validat mandatul de consilier local al domnului BAȘNO ALEXANDRU – VLĂDUȚ, 

trecem la punctul 2 al ordinii de zi: 

Depunerea jurământului de către domnul BAȘNO ALEXANDRU – VLĂDUȚ, în 
conformitate cu prevederile art. 34 din Legea nr. 215/2001, privind administraţia publică 
locală, republicată, cu modificările şi completările ulterioare 

 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Asistenţa se va ridica în picioare, iar domnul consilier local BAȘNO               

ALEXANDRU – VLĂDUȚ, se prezintă în faţa mesei special amenajate, pe care se află un 
exemplar din Constituţie şi un exemplar din Biblie. Cu mâna stângă, atât pe Constituţie cât şi 
pe Biblie, dacă este cazul, domnul consilier citește jurământul, după care îl semnează. 

 ”Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună-credinţă, tot ceea ce stă în 
puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului Brăila. Aşa să-mi ajute 
Dumnezeu!” 
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Domnul Bașno Alexandru - Vlăduț: 
Jur.  
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Vă rog să semnaţi.  
 
Domnul Bașno Alexandru - Vlăduț: 
Vreau să vă mărturisesc că mă simt onorat să fiu lângă dumneavoastră și că îmi voi 

exercita această funcție cu demnitate și onoare în folosul cetățenilor. Vă mulțumesc! 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Din acest moment Consiliul Local are în componență 27 de membri, prezenți 25, 

având în vedere prezența domnului consilier Botea Petre – Bogdan începând cu dezbaterea 
primului punct de pe ordinea de zi. 

 

Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Trecem la dezbaterea punctului 3 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr. 227/23.06.2016 
referitoare la „Aprobarea numărului, domeniile de activitate şi componenţa nominală a 
comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului Local Municipal Brăila”, modificată prin 
H.C.L.M. nr. 265/27.07.2016, H.C.L.M. nr.527/29.11.2017, H.C.L.M. nr. 3/31.01.2018 și 
H.C.L.M. nr. 337/18.07.2018. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 
Trecem la dezbaterea punctului 4 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea anexelor nr.1 și 2 la H.C.L.M. 
Brăila nr. 522/30.09.2019 referitoare la „Desemnarea consilierilor locali municipali în 
Consiliile de Administraţie, precum și în componența Comisiei pentru evaluarea și asigurarea 
calității a unităților de învățământ preuniversitar din Municipiul Brăila”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat.  
 

Trecem la dezbaterea punctului 5 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea execuției bugetului general centralizat 
al Municipiului Brăila, la 30.09.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
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Cu 17 voturi ”pentru” și 8 abțineri ale domnilor consilieri Botea Petre – Bogdan, Ioniță 
Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu 
Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost 
aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 6 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea H.C.L.M. Brăila nr.147/16.04.2019, 
modificată prin H.C.L.M. Brăila nr. 279/25.06.2019 și H.C.L.M. Brăila nr. 502/30.09.2019 
referitoare la „Aprobarea numărului de burse şi a cuantumului unei burse pentru elevii de la 
cursurile cu frecvenţă din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat, pe anul 2019”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 7 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea anexei la H.C.L.M. Brăila nr. 
148/16.04.2019, referitoare la aprobarea utilizării sumei de 56.000,00 mii lei, din excedentul 
anual al bugetului local al Municipiului Brăila, pentru finanțarea secțiunii de dezvoltare pe 
anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 17 voturi ”pentru” și 8 abțineri ale domnilor consilieri Botea Petre – Bogdan, Ioniță 

Ion – Sorin, Popa Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu 
Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost 
aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 8 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
Municipiului Brăila pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 9 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE ADMINISTRARE A FONDULUI LOCATIV ȘI A 
CIMITIRELOR BRĂILA,  pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
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Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 10 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea anexei nr. 6 la H.C.L.M. Brăila 
nr. 159/16.04.2019 referitoare la „Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului de 
Psihiatrie <Sf. Pantelimon> Brăila”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 11 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ DE ADMINISTRARE ȘI 
GOSPODĂRIRE LOCALĂ BRĂILA,  pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 12 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului de venituri şi 
cheltuieli al SERVICIULUI DE UTILITATE PUBLICĂ SEROPLANT BRĂILA,  pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 13 de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 
inițiat de domnii consilieri locali municipali, Badiu Virginia – Loredana și Păun Dan, 
membri în Adunarea Generală a Acționarilor la societatea „Administrația Piețelor și 
Târgurilor” S.A., privind: Rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al societății 
ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI TÂRGURILOR S.A. Brăila, pentru trimestrul IV 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Această societate a încheiat anul trecut cu un profit de 5000 de lei. Anul acesta din 

două măsuri abuzive, pe care le-a luat doamna director, două persoane au fost date afară. 
Aceste persoane au câștigat în instanță procesele cu APT S.A. și au fost repuse în funcție, 
creând un prejudiciu. Cel puțin unuia dintre angajați i-au fost recunoscute daune morale în 
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valoare de 25 de mii de lei, pentru o măsură abuzivă a doamnei director, așa cum spuneați, 
domnule Primar, din ambiții personale. Doamna director are anumite vendete cu diverși 
angajați care nu-i sunt total supuși. Cât mai tolerăm ca la APT S.A. un director să facă ceea 
ce dorește? Aceste abuzuri ne costă. Prejudiciu reprezintă și salariile compesantorii pe care 
le vor primi, pentru că acele persoane nu au fost la serviciu și nu au dus nici un plus acestei 
societăți. Prejudiciul se ridică aproape la 100 de mii de lei cu tot cu salarii compensatorii,  
daune morale și cheltuieli de judecată. Cât vom mai accepta ca o persoană din conducerea 
APT S.A. să ia măsuri abuzive, iar consiliul de administrație să nu ia nici o măsură? V-am 
mai spus și data trecută, domnule Primar, când lucrați la privat și greșeați erați tras la 
răspundere sau chiar dat afară. Cât mai tolerăm un abuz din partea unui director, care a 
demonstrat de fiecare dată când a luat o măsură că a fost una greșită? Acei salariați sunt toți 
subjugați psihic, pentru că sunt amenințați că dacă nu fac ceea ce li se spune sunt dați afară. 
Acum însă au prins curaj.    

 
Doamna consilier Badiu Virginia - Loredana: 
Stimate coleg nu o să vă răspund eu cât mai acceptăm, dar o să vă citesc un 

document. Situație centralizată valoare investiții dosare tribunal și judecătorie: din totalul de 
54 de dosare pe rol valoarea totală a investiției solicitată este de 814.575 lei. Avem 
următoarea situație: 2 dosare suspendate, valoare investiții 78.050 lei; 10 dosare în curs, 
valoare investiții 233.100 lei; 42 dosare soluționate definitiv din care 33 admise, valoare 
investiții 388.565 lei, din care 133.400 lei executare silită și 9 dosare respinse, valoare 
investiții 114.860 de lei. Pe cine tragem la răspundere pentru această situație? 

 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Eu mă refer la angajații APT S.A. și la măsurile abuzive pe care doamna director le-a 

luat împotriva acestora. Cine a greșit să plătească. Dumneaiei a adus de fiecare dată un 
prejudiciu când a luat o măsură împotriva angajaților. Vă rog frumos să-mi citiți de acolo dacă 
a câștigat vreun proces împotriva unui angajat.  

 
Doamna consilier Badiu Virginia - Loredana: 
Doamna director, așa cum spuneți dumneavoastră că face abuz în funcție, a câștigat 

niște dosare lăsate moștenire de către un coleg de-al dumneavoastră. O situație cu care ne-
am confruntat când am preluat mandatul în A.G.A., când au expirat contractele pe care APT 
S.A. le avea cu comercianții și ne-am trezit în situația că ceea ce era un model standard de 
contract erau contracte personalizate, contracte condiționate de a investi sau a contribui la 
investiție, dar nimeni nu făcuse acest lucru. Cine a răspuns pentru asta? Dumneavoastră vă 
erijați acum în sindicalist sau avocat al unor persoane, pentru care nu știm dacă sunt sau nu 
vinovați cei din APT S.A. 

 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Instanța spune că da. Mai mult decât atât, de când sunteți în consiliul de administrație 

ați avut tot timpul, pentru că nu sunteți de ieri. Ați avut tot timpul să reglați ceea ce este în 
neregulă. Nu puteți spune că moștenirea este de ieri. Sau poate aveți o moștenire și de ieri. 

 
Doamna consilier Badiu Virginia - Loredana: 
Asta facem, domnule consilier. Ne străduim să reglăm și această societate să 

funcționeze, să facă investiții și să aducă servicii acestui oraș. 
 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
În momentul în care am preluat acest mandat am descoperit că multe contracte 

ajunseseră la scadență și nu îndeplineau condițiile, moment în care nu am mai prelungit 
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aceste contracte. Domnul de la contracte nu a respectat sarcinile fapt pentru care avem 54 
de procese. Văzând această situație a fost firesc și normal să fac o testare în rândul 
persoanelor de la contracte. În urma testării persoana a luat nota 3. În timpul comisiei s-a 
ridicat în picioare, a bătut cu pumnul în masă și a zis că el nu știe să lucreze pe calculator și 
de ce nu l-am trimis să se specializeze. Nu l-am lăsat fără servici, ci i-am oferit un alt loc de 
muncă, însă l-a refuzat. Ambele persoane sunt membri P.N.L. și sunt apărate de avocatul 
domnilor de la P.N.L. Celălalt despre care spune domnul Tabarac era angajat șofer. Ceilalți 
șoferi aveau toate gradele. Mașina pe care a mers a făcut-o praf, nefiind profesionist, iar altă 
mașină eu nu am cumpărat, astfel încât aveam 5 șoferi pe 3 mașini. În urma testării 
dumnealui nu a trecut. Spunea că nu ajunge la pedale. Am considerat normal să-i ofer alt loc 
de muncă, altul decât șofer și a refuzat. Putea să meargă la șomaj și nu a vrut nici acolo. În 
instanță au spus că au foarte multe rate de plătit și că le-aș produce un prejudiciu. Vreau să 
vă precizez că în perioada în care dumnealor au lucrat și aveau salarii primeam notificări de 
la bănci pentru că nu-și plăteau ratele. Pe acest criteriu ar trebui să plătim daune morale. Noi 
avem o cale de atac și sperăm să reparăm aceste lucruri. Ca și procedură nu a fost una 
greșită. Am testat toți oamenii, nu numai o singură persoană. Nota pe care a primit-o este 
cea pe care v-am spus-o, așa că dumneavoastră puteți să hotărâți dacă eu sunt vinovată. 
Această persoană a adus un prejudiciu enorm acestei societăți și de 3 ani ne judecăm cu 
comercianții în loc să lucrăm în condiții frumoase. Așa cum vedeți am pus bazele unor piețe 
noi și intențiile noastre sunt foarte bune. Pot să-l întreb și eu ceva pe domnul Tabarac? 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Puteți pune întrebarea, dar dânsul nu este obligat să vă răspundă. 
 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
Aș dori să-l întreb pe domnul Tabarac dacă a fost tot atât de îngrijorat când salariații 

domnului Dănăilă au rămas fără case. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Mulțumim frumos, doamna director, însă am și eu două întrebări pentru 

dumneavoastră. Eu nu voi vorbi niciodată despre persoane și nume, ci am să mă refer în 
cadru general. Pentru ce erau necesare, doamna director, 5 persoane pe postul de șofer la 
APT S.A., în condițiile în care aveți doar 3 mașini? Aveți mai mulți șoferi ca Primăria 
Municipiului Brăila. A doua întrebare: când există atâția tineri în Municipiul Brăila, care își 
caută un loc de muncă bine plătit, cum puteți, doamna director, să aveți la serviciul de 
contracte o persoană care nu știe să lucreze pe calculator? Repet: nu vorbesc de o 
persoană, ci de eficiența unei societăți comerciale. 5 șoferi la APT? Doamne ferește! O 
persoană la contracte care nu știe să lucreze pe calculator în condițiile în care sunt atâția 
tineri în Municipiul Brăila care își caută un loc de muncă? Doamna director, consider că 
trebuie să dați șanse corecte tuturor, dar știm cu toții care au fost situațiile la preluarea 
mandatului, știm câte procese au fost cu comercianții din cauza faptului că aceștia au fost 
induși în eroare și nu li s-a prezentat ce obligații au și oamenii de multe ori nu au citit în 
contracte. Consider că orice discuție, în cazul de față, se va duce pe o tentă politică. Am 
înțeles intervenția domnului consilier, am înțeles intervenția dumneavoastră, dar vă rog mai 
puțini șoferi și mai multe persoane tinere care știu să lucreze pe calculator.   

 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Am o precizare despre cele două persoane despre care s-a vorbit aici: domnul 

Vlădescu este membru P.N.L. de prin 2004, dar U.S.L.-ul se vede că încă funcționează și la 
A.P.T. S.A. pentru că domnul Cerviș este membru P.S.D. de când era director domnul 
Boboc. Mulțumesc!  
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Domnul consilier Căprariu Lucian: 
O persoană nu ajunge la pedale și a fost șofer până atunci? Ce s-a întâmplat? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Dumneavoastră ați vorbit întotdeauna de eficiență și am fost pe aceeași lungime de 

undă. 5 șoferi la 3 mașini? Este o instituție atât de mare? 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
N-am spus asta și chiar mă bucur că se iau astfel de măsuri. Sper să se ia astfel de 

măsuri și în alte instituții publice pentru că știți foarte bine că avem scheme de personal 
supraîncărcate. Doamna director, ați consemnat undeva oferta de alte posturi pentru 
persoanele respective?   

 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
Le-am pus la dispoziție alte locuri de muncă și posibilitatea de recalificare. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Am avut o problemă la contracte cu persoana care trebuia să le urmărească. 

Dumneavoastră nu aveți o problemă cu reprezentarea în instanță? 
 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
Nu avem cum să angajăm o casă de avocatură. Avem un consilier juridic care singur a 

reușit să câștige atâtea procese. Aici a existat un viciu de procedură.  
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Ca urmare a acestei hotărâri veți lua asistență juridică specializată. 
 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
Nu. Merge mai departe cu asistența pe care o am. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Dacă mergem pe aceeași cale vom pierde procesul. 
 
Domnul consilier Sîrbu Constantin: 
Am fost primul care v-am spus că veți pierde acest proces și am avut dreptate. Vă pot 

spune că și următorul proces îl veți pierde și dacă veți insista cu această măsură le veți 
pierde pe toate. La ora actuală APT S.A. are pierderi? Văd că aveți 500.000 de lei pierdere. 
Este adevărat? 

 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
Da. Avem pierdere la Grădina Zoologică. 
 
Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Doamna director a menționat în mod expres că acei salariați sunt membri P.N.L. Avem 

o declarație politică împotriva P.N.L. Nu a declarat că nu sunt profesioniști. Mai sunt membri 
P.N.L. acolo și poate face o curățenie. 
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Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
A menționat acest lucru, legat de profesionalism. 
 
Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Alți membri care nu erau din P.N.L. au plecat de acolo cu demnitate, prefesioniști fiind. 

Dânsa știe să facă un mare circ vis a vis de lucrurile care o deranjează în mod personal. 
 
Doamna Drăguț Meluța, director general la ADMINISTRAȚIA PIEȚELOR ȘI 

TÂRGURILOR S.A. Brăila: 
Urma alege turma.  
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Doamna director, vă mulțumim pentru programul umoristic. 
 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 17 voturi ”pentru” și 8 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț, Căprariu Lucian și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost 
aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de domnii consilieri locali municipali, Badiu Virginia – Loredana și Păun Dan, 
membri în Adunarea Generală a Acționarilor la societatea „Administrația Piețelor și 
Târgurilor” S.A., privind: Subvenționarea activității de la Grădina Zoologică Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Dacă tot spun cei din conducerea APT S.A. că nu este sustenabilă această Grădină 

Zoologică, de ce nu o transferăm în subordinea Primăriei, la fel cum am făcut și cu Orășelul 
Copiilor? La fel cum a făcut APT S.A. cu alte piețe care nu aduceau profit. Dacă tot pompăm 
bani în această Grădină Zoologică să o luăm din subordinea APT S.A., să o trecem în 
subordinea unui serviciu din cadrul Primăriei și astfel să avem o gestiune directă a acestei 
probleme. 

 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Am precizat și la precedenta subvenționare a APT S.A., domnule Primar, că ar fi 

momentul să exonerați acest sacrificiu, pentru că, cel puțin azi, APT S.A. nu poate susține 
asemenea cheltuieli. Luăm dintr-un buzunar și punem în altul. Pentru a eficientiza acest mod 
al reglării conturilor la Grădina Zoologică trebuie înființată o direcție care să se ocupe de 
divertisment. Cred că sunteți de acord cu mine că așa trebuie rezolvate lucrurile. APT S.A. 
trebuie să se dezvolte și să aibă investiții corecte, dar nu poate din cauza Grădinii Zoologice. 
Nicăieri în lume o grădină zoologică nu poate aduce profit. Poate doar la Londra cu păpușile 
Muppets. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule Popa, știți că am mai discutat despre acest subiect. Administrația Piețelor a 

primit un cal troian și aici mă refer la Grădina Zoologică. În mandatul domnului Cibu 
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Constantin îmi aduc aminte că și consilierii liberali au votat acest lucru. Astăzi constatăm cu 
toții că nu a fost o măsură bună. Consider că propunerea dumneavoastră este una corectă, 
iar APT S.A. trebuie să își dezvolte activitatea și investițiile în ceea ce privește doar 
activitatea specifică. Fără Grădina Zoologică APT S.A. ar avea profit, însă ani de zile, 
indiferent de cine a fost director și aici mă refer la doamna Drăghincescu, domnul Bălan și 
astăzi doamna Drăguț, s-a constatat că Grădina Zoologică a înregistrat doar pierdere. 
Pierderea a fost acoperită de fiecare dată din activitatea piețelor. Consider că în mandatul 
următor vom fi cu toții de acord să pregătim procedura ca Grădina Zoologică să funcționeze 
distinct de APT S.A., așa cum am făcut cu acele piețe care nu erau rentabile. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Rectificarea bugetului general centralizat al 
municipiului Brăila pe anul 2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea REGULAMENTULUI DE 
ORGANIZARE ȘI FUNCȚIONARE AL CONSILIULUI LOCAL AL MUNICIPIULUI BRĂILA. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Păun Dan: 
Am discutat și la comisie și am propus ca la articolul 56, la constituirea grupurilor de 

consilieri locali, aceste grupuri să se constituie și procesul verbal de constituire să fie depus 
la secretariatul Consiliului Local. Văd că nu s-a făcut nici un fel de modificare. Consider că 
este bine să avem și o evidență scriptică a acestor grupuri. 

 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Ce relevanță are? 
 
Domnul consilier Păun Dan: 
În momentul în care se constituie un grup de consilieri acesta capătă o entitate.  
 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Nu confundați Consiliul Local cu Parlamentul. 
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Domnul consilier Păun Dan: 
Eu nu confund. Nici dumneavoastră nu confundați. Dacă vi se pare irelevant lăsăm 

așa cum este. Din punctul meu de vedere nu este. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule Secretar, o opinie juridică? 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
La ora actuală noi aprobăm această formă a Regulamentului Consiliului Local în lipsa 

unui regulament cadru, care încă nu a fost promovat de către Ministerul de resort. Eu vă 
propun să lăsăm această discuție pentru momentul în care vom avea Regulamentul cadru și 
vom vedea cum sunt tratate aceste grupuri de consilieri. Deocamdată reglementarea nu ne 
dă atribuții pentru ce înseamnă un grup de consilieri. Aceasta este propunerea mea: să 
așteptăm Regulamentul cadru și să vedem ce spune acolo. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Reorganizarea activității unor componente 
ale structurii organizatorice, transformarea unor funcții publice, conform prevederilor O.U.G. 
nr. 57/2019 și transformarea unor funcții contractuale vacante, în funcții publice pentru 
aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Brăila și Serviciul Public Comunitar Local 
de Evidență a Persoanelor Brăila, cu aplicabilitate la data de 01.11.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii?  
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Consider că această reorganizare a Direcției Patrimoniu va îngreuna și mai tare 

direcțiile Arhitect Șef și Achiziții. Consider că nu este o decizie tocmai bună și nu va aduce 
niciun plus în ceea ce privește eficientizarea actelor din Aparatul de Specialitate al Primarului.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Această reorganizare a Primăriei Municipiului Brăila prevede mai puține funcții de 

conducere. Funcțiile de director și de șef serviciu dispar din organigramă și se fac economii 
importante având în vedere nivelul de salarizare. Respectăm un lucru pe care și-l dorește toată 
lumea: mai multă muncă și mai puține funcții de conducere. Toți angajații de la Direcția 
Patrimoniu își vor păstra funcțiile și se vor reorganiza cu birourile lor în subordinea Arhitectului 
Șef și al directorului de la achiziții fără ca nimeni să dea concurs sau să aibă postul periclitat în 
vreun mod. Este vorba de o economie de posturi ca urmare a faptului că șeful de serviciu a 
decedat în urmă cu ceva timp, iar persoana care ocupă postul de director la Primoniu se va 
pensiona. Am considerat că este absolut normal să avem o economie și să avem mai puține 
funcții de conducere la Primăria Municipiului Brăila.  

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 



 24 

- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea Regulamentului privind 
organizarea Serviciului specializat pentru gestionarea câinilor fără stăpân din 
Municipiul Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
La comisie am avut o discuție cu domnul director Munteanu și am înțeles că este 

vorba despre un serviciu sau o linie de comunicație cu cetățenii Brăilei, un fel de 112 pentru 
câini. Așa este? 

 
Domnul Munteanu Dumitru, director al Serviciului de Utilitate Publică de 

Administrare și Gospodărire Locală Brăila: 
Poate fi interpretat și așa, la modul mai hazliu. Noi ne dorim să comunicăm mai bine, 

contractele de adopție să fie mai clare și cei care solicită acest serviciu să-și dea numele.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am să fac o mențiune tehnică în ceea ce privește câinii din Municipiul Brăila. Ne 

aducem aminte cu toții, la începutul mandatului, de haitele de câini din oraș care puneau în 
pericol siguranța copiilor, femeilor și a tuturor adulților. Am luat o măsură legală, dar 
tranșantă în ceea ce privește eliminarea câinilor din Municipiul Brăila. În cei trei ani de 
mandat au fost ridicați din municipiu 5312 câini. 3444 de câini au fost adoptați de diverse 
O.N.G. -uri sau persoane. Inclusiv eu am adoptat un câine maidanez pe care îl am și acum. 
Numărul lor s-a împuținat, dar ei nu au dispărut de tot. Vom continua aceleași acțiuni până 
când vom ajunge să nu mai avem aproape deloc câini pe străzile din Brăila. Sunt ferm 
convins să toată lumea observă această diminuare a numărului de câini din oraș.  

Va fi necesar ca în viitor să avem un proiect de hotărâre prin care cei care dețin câini, 
ca și animale de companie, să aibă la fel ca în toate orașele din Uniunea Europeană și chiar 
din România mănușă și punguliță pentru a aduna acele lucruri pe care câinii le lasă prin iarba 
din Municipiul Brăila. Angajații de la Seroplant vă pot spune câte probleme au atunci când 
tund gazonul sau intervin pentru toaletarea sau curățarea spațiilor verzi. Sunt ferm convins 
că absolut toți consilierii vor vota o măsură absolut necesară care denotă civilizație. Ai un 
câine, ai și obligația ca stâpân să deții o punguliță. Cred că la următoarea ședință de consiliu 
local voi propune personal și impreună cu toți consilierii, indiferent de partid, să fim inițiatorii 
unui astfel de proiect de hotărâre prin care orice deținător de câine să aibă mănușă și pungă. 

 
Domnul consilier Ioniță Ion  - Sorin: 
În Grădina Publică există un anunț prin se care atrage atenția posesorilor de câini să 

aibă asupra lor pungă și mănușă. Cred că acest lucru ține mai mult de bunul simț și nu cred 
că trebuie neapărat o hotărâre de consiliu local. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, în foarte multe orașe s-au emis astfel de hotărâri. Sunt ferm 

convins că vom fi cu toții inițiatori la o astfel de hotărâre de consiliu local. 
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Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ?  
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Demararea procedurilor de reziliere a 
contractului de delegare a gestiunii activităților de colectare și transport a deșeurilor din 
Municipiul Brăila nr. 34062/05.09.2011, încheiat între Municipiul Brăila și societatea BRAI – 
CATA S.R.L. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Ca și la începutul ședinței doresc să fac precizarea că titlul proiectului este: 

Demararea procedurilor de reziliere a contractului de delegare a gestiunii activităților de 
colectare și transport a deșeurilor din Municipiul Brăila nr. 34062/05.09.2011, încheiat între 
Municipiul Brăila și societatea BRAI – CATA S.R.L. Materialul este unul voluminos și a fost 
pus la dispoziția dumneavoastră în format electronic. Partea din material, respectiv proiectul 
de hotărâre și notificarea care au suferit modificări din punct de vedere al titlului, o aveți în 
format letric pe mese. 

 
Domnul consilier Popescu Răzvan: 
Am primit săptămâna trecută o serie de sesizări de la cetățenii Municipiului Brăila 

legate de activitatea acestei societăți. Am poză de joia trecută de pe strada Călugăreni cu un 
munte de gunoi neridicat. Ce se întâmplă? Inclusiv agenții economici sunt nemulțimiți de 
prestația societății și vor să rezilieze contractul. 

 
Domnul consilier Pătărlăgeanu Valentin: 
Aș dori să vă aduc la cunoștință nemulțumirea cetățenilor din zona unde locuiesc, 

zona Bariera Călărașilor, în ceea ce privește ridicarea deșeurilor menajere. În ultima 
perioadă sunt zile în care se înalță adevărate grămezi de gunoaie în jurul pubelelor și a 
stațiilor de gestionare a deșeurilor. Au fost zile în care lucrătorii de la BRAI – CATA au venit 
și pur și simplu scoteau ghenele afară și în mijlocul străzii începeau să facă sortarea. Cred că 
totuși trăim într-o țară civilizată și ar trebui să colectăm selectiv din ce în ce mai mult, lucru 
care nu se face. 

 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Confirm. Sunt vecin cu domnul consilier. Se face colectare selectivă de către cetățeni, 

dar nu se face ridicarea și nu se merge apoi pe lanț. Aici cred că este responsabilitatea 
principală a administrației publice. Vreau să știu dacă este cineva de la BRAI – CATA aici 
pentru a avea un punct de vedere. 

 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
Dacă ne luăm după fotografii niciuna dintre firmele de salubrizare nu este fără de 

păcate. Toate au probleme. Domnul Dragomir își aduce poate aminte că în 2017 l-am sunat 
personal de atâtea ori pentru activitatea ECO S.A. Nu putem oare simplifica această 
procedură accelerând sistemul de integrare a managementului gunoiului? Să nu mai fie cazul 
să mai avem un singur operator. Acum ar trebui să fie gata după 3 ani. Dacă mergem pe 
fotografii și rezilieri o să ne apuce al treilea mandat. Știți foarte bine că această notificare nu 
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poate fi valorificată decât într-un proces. Acest contract nu permite rezilierea de drept și 
trebuie să-i dați în judecată. O să ne apuce 2024 cu un proces de reziliere de contract, așa 
cum s-a făcut și la Timișoara. Cei de acolo nici acum nu au promovat acțiunea de reziliere cu 
BRAI – CATA. Singura soluție care este în interesul cetățenilor este finalizarea acestui 
sistem de integrare a managementului cu un singur operator. Aceasta este soluția și nu 
rezilieri de contracte. Dacă luăm la bani mărunți firmele de salubritate toate au probleme. 
Internetul este plin de fotografii cu gunoaie în zonele RER și ECO. Plus că există riscul să 
rămânem cu doar 2 operatori sau poate chiar cu unul mai târziu. Am înțeles că nici ECO nu 
stă pe roze din punct de vedere financiar. S-ar putea să apară sincope și acolo la un moment 
dat. O să rămânem cu un singur operator și dacă face cineva grevă o să rămânem cu 
gunoaiele în oraș. 

 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Doresc să-l întreb pe domnul director Munteanu dacă există datorii către                

BRAI – CATA. 
 
Domnul Munteanu Dumitru, director al Serviciului de Utilitate Publică de 

Administrare și Gospodărire Locală Brăila: 
În principiu plățile sunt făcute. Suma pe care o mai avem de achitat este de 300.000 

de lei, reprezentând prestațiile de luna trecută. Mai există o sumă în discuție care constituie 
fondul unui proces. Este o sumă foarte veche care se referă la niște bani opriți pentru un 
serviciu care nu a fost executat atunci și anume coletarea selectivă. Este vorba despre o 
sumă de 1,7  milioane de lei. Sumele pe care le plătim societății BRAI – CATA le plătim de 
fapt executorilor judecătorești. Banii nu au ajuns la societatea din Brăila. Noi plătim acești 
bani unor executori pentru problemele pe care societatea le are în alte părți din țară. 

 
Doamna Ciocan Doiniţa, Viceprimar al Municipiului Brăila: 
Aș vrea să completez informațiile transmise de către domnul director Munteanu în 

sensul în care sumele care sunt în dispută în instanță și ele reprezintă doar contravaloarea 
neprestării serviciului de colectare selectivă a gunoiului. Este vorba de acel 15%, respectiv 
25%, pentru care noi avem an de an acte adiționale, însemnând adaptarea contractului de 
prestare a serviciului de colectare, delegat prin S.U.P.A.G.L. acestei societăți,  

 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Actualmente problema nu este clară.   
 
 Doamna Ciocan Doiniţa, Viceprimar al Municipiului Brăila: 

 Este foarte clară, domnule consilier. Noi avem un act normativ pe care l-am transpus 
în acte adiționale. Aceste acte adiționale spun că există obligația, conform obiectivului 
asumat de părți, de reducere cu 15% a deșeurilor depozitate la groapa de gunoi. Atâta timp 
cât ele nu sunt reduse și cantitățile se duc în continuare la groapă noi avem penalități pe care 
trebuie să le plătim la fondul de mediu, penalități pe care le luăm de la prestatorul care nu 
execută corect acest serviciu. Pe 7 noiembrie avem următorul termen.  

 
Domnul consilier Boșneag Sorin  - Eugen: 
Ceea ce voiam să ridic ca problemă a fost ridicată deja de domnul Popa. Se cunoaște 

că la comisie lucrăm împreună. Dacă tot am luat cuvântul susțin propunerea domnului 
Căprariu de a ruga pe cei care sunt aici din partea societății să ne explice, nu mai mult de 3 
minute, de ce este situația financiară a dumnealor în starea în care este.  
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Doamna consilier Bucur Claudia - Raluca: 
Este o problemă de colectare selectivă la toate cele trei societăți. Când am întrebat 

cum se face colectarea selectivă mi s-a răspuns: cu mâna. Părerea mea este că trebuie 
făcută o colectare selectivă pe fracție. Așa este real: cartonul este carton, sticla este sticlă și 
plasticul plastic. De ce nu sunt acele tomberoane separate pe sticlă, carton și plastic?  

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot ca reprezentantul BRAI – CATA să ia cuvântul: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi a fost aprobată luarea cuvântului de către reprezentantul    

BRAI – CATA. Aveți 3 minute la dispoziție. Vă rugăm să vă prezentați. 
 
Domnul Constantinescu Bogdan, manager general al BRAI – CATA: 
Mă numesc Constantinescu Bogdan și sunt manager general al BRAI – CATA. Am venit 

personal pentru a vă răspunde în mod complet referitor la situația la care s-a ajuns în 
Municipiul Brăila. Este o problemă care trenează din anul 2010 din cauza faptului că de atunci 
nu s-a modificat regulamentul de salubritate în conformitate cu legea. În continuare, și aici 
avem o situație generală, legea nu a fost actualizată și se confundă colectarea selectivă, care 
nu mai este în lege de ani de zile, cu colectarea separată, care înseamnă, așa cum a zis și 
doamna consilier, cel puțin 4 fracții reciclabile plus rezidual și biodegradabil. Există în 
regulamentul de salubritate actual inadvertențe care ne fac pe noi sau orice operator de 
salubritate să nu putem să prestăm serviciul. Noi am avut o stație de sortare pe care am pus-o 
la dispoziția Primăriei, în condițiile în care ni s-a comunicat că vom avea un tarif distinct pentru 
serviciul de sortare. Activitatea de sortare face parte din activitatea de salubritate. Conform 
articolului 33 este interzisă descărcarea vehiculelor de transport a deșeurilor de orice tip în 
vederea stocării temporare a acestora. Vă întreb retoric: cum credeți că se poate face o 
activitate de reducere a depozitării fără o sortare a acestora? Este absolut imposibil.  

Situația în care am ajuns din punct de vedere financiar este datorată altor administrații 
publice locale care ca și în cazul Brăilei au întârziat să pună în aplicare Ordonanța 74/2018. Vă 
comunic tuturor că sunteți în pragul unei iminente amenzi prin neaplicarea ordonanței. Până 
acum nu am văzut nici o solicitare din partea Primăriei privind această contribuție. Ea a fost 
aplicată anul acesta și anii trecuți în mod incorect. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Vă rog să încheiați. 
 
Domnul Constantinescu Bogdan, manager general al BRAI – CATA: 
În concluzie noi oferim disponibilitatea de a presta serviciile conform legislației în 

vigoare, până va intra în vigoare sistemul SMID. Aș dori să vă trimit documentul din 2010 când 
am făcut propunerea Primăriei Brăila pentru implementarea colectării separate și ni s-a spus 
să avem răbdare până intră sistemul SMID. Au trecut 10 ani. Vă mulțumesc!  

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 16 voturi ”pentru” și 9 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
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Alexandru – Vlăduț, Căprariu Lucian, Botea Petre - Bogdan și Bucur Claudia – Raluca, 
proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Dau cuvântul domnului Primar. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Doamnelor și domnilor consilieri, stimați invitați am vrut să iau cuvântul la final pentru 

a nu se interpreta într-un mod anume. Am să răspund la întrebările domnului consilier Botea, 
dar am să vă spun și niște lucruri reale constatate în Municipiul Brăila. SMID-ul este 
implementat de către Consiliul Județean și este finalizat în proporție de 99,99%. Au existat 
mai multe întâlniri cu consultanții în vederea finalizării caietului de sarcini și demarării licitației 
pentru operatorul unic în Municipiul Brăila. Cu siguranță, așa cum sunt procedurile peste tot, 
caietul de sarcini va fi contestat și astfel va mai dura o perioadă de timp.  

În rest am să vă spun niște lucruri pe care majoritatea brăilenilor le cunosc deja. 
Salariații BRAI – CATA sunt cetățeni ai Municipiului Brăila cu venituri reduse care trăiesc 
așteptând salariul lunii următoare. Majoritatea acestora au salariul minim pe economie. Oare 
conducătorii acestei societăți nu se gândesc că salariații lor nu au ce să mănânce până la 
salariul viitor? Oare conducătorii sunt cu salariul la zi și muncitorii au așteptat 2-3 luni să-și 
primească salariul? Nu așa se prestează serviciul de salubritate într-un oraș. Anul trecut 
toată presa locală a scris că într-o dimineață, tot din cauza grevei salariaților care nu își 
primiseră salariile, BRAI – CATA nu a asigurat deszăpăzirea. Nimeni din această societate 
nu a ieșit să facă deszăpezire cu toate că afară ningea foarte tare. Mai grav este că în acea 
dimineață cetățeni din Municipiul Brăila nu au putut ajunge la serviciu din cauza faptului că 
BRAI – CATA nu a prestat serviciul pe care îl avea ca și obligație. În urmă cu câteva luni am 
avut o întâlnire la care au participat reprezentanții societății BRAI – CATA și reprezentanții 
societăților de deszăpezire unde am afirmat și ați recunoscut că Primăria Municipiului Brăila 
a achitat integral către societate plățile pentru deszăpezire. Societățile au spus că au de 
primit bani de la BRAI – CATA de doi ani de zile pentru serviciile de deszăpezire, în condițiile 
în care noi am plătit. Ați declarat public, domnule Ghionoiu, că ați primit banii, dar le-ați dat 
altă destinație și că e dreptul dumneavoastră să faceți ce vreți cu banii de la Primăria 
Municipiului Brăila. Aceste lucruri au fost spuse de dumneavoastră în prezența operatorilor 
care au fost prezenți la acea întâlnire, peste 50-60 de persoane. Din banii Municipiului Brăila, 
pe care îi primiți, se plătesc datorii din alte județe și executări silite. Angajații dumneavoastră 
și societățile care au prestat deszăpezire așteaptă de doi ani sau de luni de zile să-și 
primească plățile restante.  

În anul 2019 au fost efectuate plăți către BRAI – CATA în valoare de 2.947.000 de lei, 
din care 1.500.000 de lei s-au dus la BRAI – CATA și 1.400.000 de lei s-au dus la executorii 
care au acoperit datoriile din alte județe. Din păcate aproape 50% dintre plățile Municipiului 
Brăila s-au redirecționat pe executări silite. Mai grav este un alt aspect: BRAI – CATA are în 
continuare alte sume ca și executări silite în valoare de 5.198.000 de lei. Chiar dacă prin 
absurd, Primăria Municipiului Brăila ar plăti acea sumă de 1.700.000 de lei, care reprezintă 
penalitatea pentru că societatea nu a colectat selectiv, aşa cum avem prevederi legale şi cum 
a votat în unanimitate acest CLM, ce să acoperi cu banii aceştia din cele peste 5 milioane lei 
de executări silite pe care le are societatea peste tot? În ceea ce privește colectarea selectivă 
am amplasat în Municipiul Brăila acele module pentru a veni în sprijinul societăților 
comerciale. Este adevărat că nu toți cetățenii colectează selectiv, dar atunci când unii 
colectează selectiv și văd că angajații societății vin și răstoarnă pubelele pe jos în văzul 
cetățenilor și încep să-și aleagă ce vor și ce nu vor, eu cred că este o bătaie de joc. Toți 
brăilenii detestă modul în care această societate a efectuat serviciul de deszăpezire și 
serviciul de colectare în ultima perioadă. Cel mai grav este că în această lună, 3 zile pe unele 
sectoare și chiar 4 zile pe altele, nu s-a ridicat gunoiul și au existat focare de infecție din 
cauza faptului că BRAI – CATA nu a ieșit, pentru că angajații aveau de primit salarii și era 
dreptul lor legal să-și primească banii. Domnul Florescu care nu știu dacă astăzi mai are vreo 
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funcție la BRAI – CATA a venit personal și m-a asigurat că a adus o stație de sortare a 
deșeurilor. Am mers personal și am văzut că acea stație există, însă nici până azi nu i-ați dat 
drumul. O aveți pe hârtie și fizic, dar fără ca ea să fie funcțională.  

Ați afirmat că această situație este una singular doar în Brăila. Stimați domni, toate 
aceste documente sunt notificările Primăriei ca urmare a faptului că societatea BRAI – CATA 
nu a efectuat obligațiile contractuale, dar a așteptat banii de la Primăria Municipiului Brăila. 
Am să vă prezint următoarele documente: Municipiul Brașov, George Scripcaru primar 
P.N.L., BRAI – CATA ar putea pierde dreptul de a ridica deșeurile menajere din Brașov. 
A.N.R.S.C. i-ar putea retrage licența de salubrizare. I-a retras-o, vă arăt documentul. Un alt 
articol din presă: 18 septembrie 2018 – Brașovul se transformă dintr-un oraș verde într-un 
oraș al mizeriei. Primarul Scripcaru: Calitatea serviciilor de salubrizare are mari probleme. 
Foto și articol din data de 5 septembrie 2019: Salariații unui operator de salubritate din 
Brașov în grevă neplătiți de mai multe luni. Mergem mai departe la un alt oraș. Municipiul 
Deva, Florin Oancea – primar P.N.L. 22 iulie 2019: Rezilierea contractului de salubrizare mai 
dificilă decât pare în declarații. Mormane de gunoaie în Deva, primarul Oancea a cerut 
rezilierea contractului de salubrizare. 19 iulie 2019: Primarul Devei cere rezilierea contractului 
cu BRAI – CATA. Primarul Hunedoarei dă amendă de 50 de mii de lei societății BRAI – 
CATA. Documentele sunt din presa locală. Cel mai interesant lucru este următorul: 3 iulie 
2019, site-ul oficial al Primăriei Deva: Operatorul de salubritate BRAI – CATA a fost amendat 
din nou pentru neridicarea gunoaielor din Deva. 3 iulie 2019, tot Deva: Locuitori lăsați cu 
gunoiul la poartă. Operatorul BRAI – CATA amendat din nou pentru neridicarea gunoiului. 
Oraș Jimbolia, Darius Postelnicu – primar P.N.L.. Primăria Sânnicolau Mare, Dănuț Groza – 
primar P.N.L.: Nu se mai ridică gunoaiele din 16 localități. Prefectura Timiș a luat măsuri 
urgente.   

Parcă spuneați că numai la Brăila se întâmplă așa ceva. Nu este frumos să vii într-o 
ședință de Consiliu Local și să spui asemenea lucruri. 19 iulie 2019: operatorul de salubritate 
BRAI – CATA are probleme la Deva și Hunedoara. La Deva: După 6 luni aceleași probleme. 
Operatorul de salubritate BRAI – CATA amendat din nou pentru că nu a ridicat gunoiul la 
timp. Acum o să vă spun despre un lucru pe care nu am crezut că am să-l văd vreodată pe 
un site al unei primării dintr-o localitate din România. Pe site-ul primăriei Sânnicolau Mare 
există următoarea aplicație: Descarcă aici notificarea de refuz plată pentru facturile de gunoi 
ale BRAI – CATA (22 martie 2019). Aceasta este dovada că în Sânnicolau Mare primarul și 
primăria îndeamnă cetățenii să refuze facturile BRAI – CATA. Sânnicolau Mare 18 mai 2018: 
Oraș îngropat în gunoaie. Gunoierii au intrat în grevă, tot pentru neplata salariilor. Din 2018 
situația trenează peste tot în țară. Avem și din presa din Brăila. Nu vi le mai prezint pentru că 
le știți. Ovidiu Bălan, primarul din Orăștie: Primăria Orăștie cere rezilierea contractului cu 
operatorul de salubritate BRAI – CATA. Ce este la Deva este și la Orăștie. Nu își îndeplinesc 
obligațiile din caietul de sarcini.  

Acest lucru este o realitate și nu așa cum ați spus, stimați reprezentanți ai societății, că 
problemele sunt doar la Brăila. Cred că în toate orașele pe care vi le-am prezentat 
administrația locală și cetățenii s-au săturat de modul în care dumneavoastră înțelegeți să 
faceți prestarea serviciului. Am constatat astăzi că un grup al consilierilor P.N.L. s-a abținut. 
Brăilenilor nu le plac serviciile prestate de BRAI – CATA. Primăria Municipiului Brăila nu este 
mulțumită de serviciile prestate de BRAI – CATA. Dumneavoastră în schimb nu vreți să vă 
implicați și probabil nu vă interesează care este situația din Municipiul Brăila. Eu am luat 
măsuri și am solicitat să se aplice măsurile legale, societatea să fie verificată, să fie 
amendată și vă garantez că la fel au fost amendate și ECO și RER, fără niciun fel de 
discriminare. În schimb celelalte societăți, chiar dacă nu procedează întotdeauna în mod 
corect, așa cum ne-am dori cu toții, nu lasă munți de gunoaie pe străzi. Dacă aveam un 
contract privat, între mine ca persoană administrator al unei societăți și o astfel de societate 
care nu vine să ridice gunoaiele, vă spun sincer că dădeam afară reprezentanții acelei 
societăți și reziliam contractul.  
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Noi suntem captivi într-o procedură birocratică juridică și am solicitat Consiliului Local 
să se respecte procedurile legale în acest sens. Acum am să vă prezint cel mai grav 
document pe care l-am păstrat în mod intenționat la urmă. A.N.R.S.C. în urma solicitării 
domnului primar Scripcaru a suspendat licența de operare a societății  BRAI – CATA. Cel mai 
grav lucru este că societatea ne-a ascuns acest lucru și vreau să întreb cum este posibil și 
cum se va plăti un serviciu în Municipiul Brăila unei societăți cu licență expirată. De ce 
societatea nu a respectat obligațiile pe care le avea și nu ne-a notificat asupra faptului că are 
licență expirată? Am să vă citesc din adresa A.N.R.S.C. pe care am primit-o în data de 
21.10.2019 la Primăria Municipiului Brăila: În conformitate cu prevederile art.9  alin. 3) din 
Legea serviciilor comunitare de utilități publice 51/2006, republicată, autoritățile administrației 
publice locale au dreptul să rezilieze unilateral contractele de delegare a gestiunii serviciilor 
și să organizeze o nouă procedură prin delegarea gestiuniii acestora dacă constată și 
dovedesc nerespectarea repetată de către operatori a obligațiilor contractuale și dacă 
operatorii nu adoptă programe de măsuri care să respecte condițiile contractuale și care să 
asigure atingerea într-un interval de timp stabilitatea parametrilor de calitate asumați. 
Societatea BRAI – CATA a primit termene nenumărate pentru a-și respecta programul. La 
final vine esențialul: Menționăm că A.N.R.S.C. a sancționat la data de 26.09.2019 operatorul 
BRAI – CATA prin suspendarea licenței nr. 3215/21.09.2017 pentru o perioadă de 30 de zile 
ca urmare a nerespectării condițiilor asumate licenței și prevederilor prezentului regulament. 
Acest lucru ne-a fost ascuns de către societatea BRAI – CATA, iar eu consider că este un 
lucru foarte grav. Nu avem niciun fel de parti-pris – uri cu societatea RER sau cu societatea 
ECO. Sectorul BRAI – CATA va fi distribuit între celelalte două societăți, dar majoritar se va 
duce către o societate privată și nu către ECO. Am dorit și am aplicat aceleași măsuri 
societăților, dar nu putem să permitem și să asistăm pasivi la modul în care o societate își 
desfășoară activitatea în Municipiul Brăila. La fel vor păți și ceilalți, dacă nu vor respecta 
procedurile. Am înțeles de multe ori că poate mai sunt scăpări umane, dar să nu ridici gunoiul 
zile la rând este vorba de un management defectuos. Orice altceva cred că este de prisos în 
momentul de față. Solicit S.U.P.A.G.L. să respecte procedura legală privind notificarea, 
privind încetarea unui contract ce produce deservicii majore tuturor locuitorilor Municipiului 
Brăila.    

 

Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Trecem la dezbaterea punctului 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Aprobarea Organigramei și a Statului de 
funcții ale Direcției de Asistență Socială Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii „Montare sistem alarmă, Grădinița cu program prelungit nr. 
6,  str. Radu S. Campiniu nr. 36”, cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
În legătură cu aceste proiecte de la nr.21 până la nr.24 văd că din indicatorii tehnico – 

economici nu rezultă de nicăieri posibilitatea interconectării tuturor sistemelor video la un 
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dispecerat. Am văzut că în ultimii 3 ani s-au tot instalat, dar nefiind integrate unui dispecerat 
nu sunt practic 90% ineficiente? Degeaba avem un sistem video la o grădiniță dacă nu se 
uită nimeni la el. Cine să supravegheze imaginile video într-o astfel de unitate? Degeaba mă 
uit pe camere după ce se întâmplă ceva. Trebuie să mă uit în timp real sau să văd dacă 
există suspiciuni înainte. Este valabil la aceste proiecte cât și la toate proiectele pe care le-
am aprobat de-a lungul timpului în acest consiliu. Fără un dispecerat, inclus în indicatorii 
tehnico – economici, ele nu valorează absolut nimic.  

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii „Montare sistem video supraveghere, Grădinița cu program 
prelungit nr. 6, str. Radu S. Campiniu nr. 36”, cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Sîrbu Constantin: 
Aș vrea să-i dau un răspuns colegului Botea. Fiecare sistem de supraveghere are o 

interfață LAN, iar prin această interfață poliția se poate conecta cu un user și o parolă și 
astfel se poate supraveghea în timp real. Doar cu un user, o parolă și acces la internet. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Am găsit și soluția. Mai dorește cineva să intervină? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii <Montare sistem alarmă, Grădinița cu program prelungit 
nr.32, imobil B-dul Al. I. Cuza nr.86>, cu finanțare de la bugetul local. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţii „Montare sistem video supraveghere, Grădinița cu program 
prelungit nr. 32, B-dul. Alexandru Ioan Cuza nr. 86”, cu finanțare de la bugetul local. 

 Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
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Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea documentației tehnico-
economice Documentație de Avizare Lucrări Intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţii „Scară acces Bl. B32”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea documentației tehnico-
economice Documentație de Avizare Lucrări Intervenții (DALI) și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare, modernizare, inclusiv dotări 
(mobilier, echipamente, aparatură specifică domeniului de activitate) și realizare 
branșamente de utilități (apă, canalizare, gaze naturale, telefonie, internet) – Centrul de 
permanență medicală”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea datelor de identificare ale 
bunului imobil denumit generic Școala Gimnazială ”Ion Creangă”, aflat în Inventarul 
domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la 
Capitolul H – „Terenurile și clădirile instituțiilor      publice - Teatre, Case de cultură, 
Case și Palate ale copiilor, Biblioteci, Muzee, Grădinițe, Cămine, Spitale, Policlinici, 
Cămine de bătrâni”, poziția nr. 67, conform documentației cadastrale și a procesului – 
verbal de recepție la terminarea lucrărilor nr. 624/04.03.2014. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
 
 



 33 

Trecem la dezbaterea punctului 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea datelor de identificare ale 
bunului imobil denumit generic Școala Gimnazială ”Nedelcu Chercea”, situat în Municipiul 
Brăila, str. Deva nr.11, aflat în Inventarul domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat 
prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la Capitolul H – „Terenurile și clădirile instituțiilor 
publice - Teatre, Case de cultură, Case și Palate ale copiilor, Biblioteci, Muzee, 
Grădinițe, Cămine, Spitale, Policlinici, Cămine de bătrâni”, poziția nr. 72, conform 
procesului – verbal de recepție finală a lucrărilor nr.2764/22.12.2017. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea datelor de identificare ale 
bunului imobil denumit generic Liceul de Arte ”Hariclea Darclée”, aflat în Inventarul 
domeniului public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la 
Capitolul H – „Terenurile și clădirile instituțiilor publice - Teatre, Case de cultură, Case 
și Palate ale copiilor, Biblioteci, Muzee, Grădinițe, Cămine, Spitale, Policlinici, Cămine 
de bătrâni”, poziția nr. 101, conform procesului – verbal de recepție la terminarea lucrărilor 
nr. 15571/02.05.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Actualizarea datelor de identificare ale 
bunului denumit generic ”Alei Cimitirul Sfânta Maria”, înscris în Inventarul domeniului 
public al Municipiului Brăila, actualizat prin H.C.L.M. Brăila nr. 325/2011, la Capitolul G, 
Subcapitolul G10 – „Cimitire”, poziția nr. 13, conform procesului – verbal la terminarea 
lucrărilor nr.11544/02.08.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Trecem la dezbaterea punctului 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului „Modernizare 
transport electric Bulevardul Independenței” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
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- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului „Modernizare 
transport electric Parc Monument – Radu Negru” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului „Regenerare zone 
urbane degradate sector 1” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului „Regenerare zone 
urbane degradate sector 2” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 

Trecem la dezbaterea punctului 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Aprobarea proiectului „Regenerare 
economică și socială în zone marginalizate din Municipiul Brăila – investiții în facilități 
pentru agrement și locuri de joacă pentru copii” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii?  

Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
 
 



 35 

Trecem la dezbaterea punctului 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea proiectului <Reabilitare și 
dotare corpurile C1, C2 și C3 Colegiul Tehnic Costin D. Nenițescu, Brăila> și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Modificarea și completarea H.C.L.M. Brăila 
nr. 515/24.09.2018, referitoare la <Aprobarea documentației tehnico - economice faza 1 - 
D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Modernizare transport electric 
Șos. Baldovinești”>, modificată și completată prin H.C.L.M. Brăila nr. 70/28.02.2019, 
H.C.L.M. Brăila nr. 142/21.03.2019 și H.C.L.M. Brăila nr. 287/25.06.2019. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
La acest proiect cofinanțarea Municipiului Brăila este de 70%, la fel ca și la proiectul 

precedent, bani pe care nu știm de unde îi vom lua. Proiectul din Șos. Baldovinești este unul 
care nu se integrează în viziunea care a fost aprobată cu ani în urmă în Consiliul Local. Bdul. 
Dorobanți a fost reabilitat cu linie de tramvai și mai mult decât atât a fost reabilitat cu buclă 
de tramvai pentru șos. Baldovinești. Am avut un proiect și o viziune la un moment dat pentru 
menținerea liniilor de tramvai, iar acum avem un proiect care nu se integrează în ceea ce am 
gândit cu câțiva ani în urmă. Avem un proiect terminat pe bdul. Dorobanți, care are o 
modernizare care va duce nicăieri, și vom avea șos. Baldovinești cu autobuze electrice. 
Încercați să implementați un proiect cu autobuze electrice, dar îl implementați greșit. Dorim 
să știm de unde vor veni banii suplimentari pentru cele două proiecte, de la 2% inițial la 66% 
pentru proiectul de la nr.36 și la 70% la proiectul nr.37. Cofinanțarea Brăilei este cu multe 
zerouri, de milioane de euro. De unde vor veni banii în plus? 

 
Doamna Neagu Iuliana, director al Direcției Strategii Programe şi Proiecte de 

Dezvoltare, Relaţii Internaţionale: 
Așa cum am discutat și la comisie este o chestiune de eligibilitate. Totodată, când am 

făcut acest proiect și dumneavoastră l-ați aprobat în martie, am luat în calcul și punctul de 
vedere al societății de transport cu privire la rentabilitatea menținerii tramvaiului pe această 
linie. În ședința de astăzi se votează cofinanțarea și nu mai discutăm de scoaterea 
tramvaiului sau de oportunitatea realizării acestei investiții, care a fost votată în ședința din 
21.03.2019.  

 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Eu am întrebat de unde vor fi sumele. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am să am o intervenție aici doar din punct de vedere tehnic. Primăria Municipiului 

Brăila are alocată o sumă în valoare de 30.900.879,98 de euro pentru finanțarea proiectelor 
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europene. În acest consiliu local s-au aprobat proiectele pentru modernizare transport 
electric Parc Monument – Radu Negru, inclusiv strada Grigore Alexandrescu, modernizare 
transport electric bdul. Independenței și modernizare transport electric șos. Baldovinești. 
Proiectul pe care îl discutăm acum este pe locul 3 pe ordinea prioritară stabilită de 
Autoritatea Urbană, având în vedere punctajul care nu este negociabil. Primele două proiecte 
în valoare de 57 de milioane de lei și respectiv 70 de milioane de lei consumă o foarte mare 
parte din suma alocată pe Axa 4.1. Modernizarea transportului electric pe șos. Baldovinești 
are o valoare estimată de 63 de milioane de lei. Acest lucru duce la următoarea concluzie: 
dacă Primăria Municipiului Brăila nu absoarbe în totalitate suma de 30 de milioane de euro, 
care ne este alocată, ca urmare a neasumării cofinanțării în acest proiect, în următorul 
exercițiu financiar, Municipiul Brăila, indiferent de cine va fi primar sau membru în consiliul 
local, va fi sancționat pentru lipsa absorției fondurilor europene, lucru pe care nimeni dintre 
noi nu și-l poate permite. Vorbiți peste tot, stimați domni de la P.N.L., de la P.S.D., de la 
P.N.D., de la A.L.D.E. și domnule consilier independent, că vrem cât mai multe fonduri 
europene. Dacă vrem cât mai multe fonduri europene trebuie să facem distincție între 
declarațiile politicianiste și lucrurile faptice. 

În concluzie, fiecare consilier are un vot și este dreptul lui să și-l administreze așa cum 
consideră că este necesar, dar să nu veniți vreodată să spuneți că vrem mai multe fonduri 
europene și să votați împotrivă la asigurarea cofinanțării pentru absorția a 100% a banilor 
alocați Municipiului Brăila. Cei care vor vota împotrivă la acest proiect vor vota împotriva 
alocării fondurilor europene în procent de 100% la următorul exercițiu financiar. Eu nu pot fi 
părtaș la penalizarea Municipiului Brăila. Dacă vreun consilier local sau vreun cetățean una 
declară politic și alta votează este problema conștiinței lui. De unde provin sumele? În primul 
rând economiile de la celelalte proiecte vor veni la acest proiect pentru a asigura o altă parte 
din cofinanțare. Dacă cumva va fi nevoie vom putea la momentul respectiv, dacă nu vor fi 
fonduri suficiente în bugetul Municipiului Brăila, să discutăm despre un împrumut, doar 
pentru finanțarea proiectelor europene. În rest, în mandatul meu, Primăria Municipiului Brăila 
nu se va împrumuta vreodată pentru diverse lucruri, pentru funcționare, ci doar pentru 
cofinanțarea proiectelor cu finanțare europeană, astfel încât Primăria acestui oraș să nu fie 
penalizată pentru că nu atragem 100% fondurile europene alocate. Mai departe este 
problema fiecărui consilier dacă prin votul său de astăzi acceptă ca Municipiul Brăila să fie 
penalizat la următorul exercițiu financiar. Dacă vor mai exista orice alte discuții despre 
cofinanțare vă rog foarte mult să vă gândiți la importanța votului la acest proiect.   

 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
Domnule Primar, noi în 3 ani de zile am votat toate proiectele pe fonduri europene. 

Dimpotrivă, v-am presat și reproșat că ați făcut prea puține. Niciodată nu am votat împotrivă, 
însă am văzut că ne-ați inclus în enumerare. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Ați înțeles greșit. Am făcut mențiunea că fiecare partid prezent în Consiliul Local are 

astăzi responsabilitatea în ceea ce privește penalizarea pe viitor a Municipiului Brăila. 
Proiectul Baldovinești nu va fi realizat într-un singur an, ceea ce înseamnă că pe parcursul a 
2 sau 3 ani de zile Primăria Muncipiului Brăila va acoperi suma respectivă. M-am referit la 
faptul că fiecare consilier are responsabilitatea votului. Apreciez la dumneavoastră cât și la 
cei mai mulți dintre consilieri faptul că ați votat proiectele cu finanțare europeană și sunt ferm 
convins că veți vota și de această dată. Nu am vrut să fac niciun fel de aluzie în ceea ce vă 
privește pe dumneavoastră personal și îmi pare rău dacă ați înțeles altceva. A fost o 
neînțelegere, ca să spun așa.  
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Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Bun, am înțeles că primăria în momentul de față, acum când votăm, nu știe de unde o 

să ia banii. Se gândește cui îi va lua și de unde îi va lua. 
 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 7 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Pricop Cristian – Florinel, Sîrbu Constantin, Bașno 
Alexandru – Vlăduț și Bucur Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea „Raportului privind stadiul 
realizării până la data de 30.09.2019 a măsurilor din Planul de calitate a aerului în 
Municipiul Brăila”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Să înțeleg că dacă vom vota acest proiect vom avea și finanțarea guvernamentală 

promisă anterior pentru transport electric? 
 
Doamna Ciocan Doiniţa, Viceprimar al Municipiului Brăila: 
Nu are nicio legătură. 
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Eu știu că nu are nicio legătură acum. În urmă cu ceva timp Guvernul României a 

aprobat finanțare pentru transportul electric, iar condiția Primăriei Brăila era să acceseze acei 
bani, însă un serviciu din cadrul primăriei pesemne nu și-a făcut datoria, nu a avut un 
certificat și astfel banii s-au pierdut.  

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu este adevărat. 
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Atunci lămuriți-mă. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
V-am lămurit: nu este adevărat. Întrebați la comisie. Confundați două aspecte. Nu pot 

să vă lămuresc. Faceți o confuzie. 
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Nu este adevărat că Primăria Brăila a încercat accesarea fondurilor guvernamentale 

pentru transport electric? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu. Europene. Licitația pentru tramvaie este în derulare. Sunt două oferte depuse, iar 

licitația se desfășoară la Ministerul Dezvoltării. Având în vedere că veți prelua guvernarea 
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veți afla numele celor două societăți, deoarece în guvernarea noastră nu am putut afla cine 
sunt cele două societăți, fiind o chestiune confidențială. 

 
Domnul consilier Sîrbu Constantin: 
Înseamnă că știți ceva. 
 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Noi aflăm înaintea dumneavoastră? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Dacă aveți relații acolo. Sau puteți consulta un oracol, oracolul Nechita. 
 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
Ce legătură are raportul privind calitatea aerului cu cele 25 de stații care nu sunt 

făcute nici acum? Această calitate a aerului are legătură cu particulele din aer, pentru care 
trebuie luate alte măsuri. Raportul trebuia să prevadă ce măsuri se pot lua în legătură cu 
acest aspect și mai bine zis cu spălarea străzilor, cu traficul din oraș și cu fluidizarea traficului 
în zonele centrale. Ce legătură are raportul cu construcția unor stații? 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Sunt în grafic. Ele se construiesc deja. 
 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
Eu n-am văzut. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Vă transmit fotografii cu ele, din fabrică. 
 
Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 

          Sunt în fabrică. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
           Da. Execuția este în termen.  
 

Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
 Calitatea aerului este cum este din cauza traficului auto și a faptului că străzile nu sunt 
spălate cum trebuie. Asta trebuia să conțină raportul. Mulțumesc!  

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Botea Petre - Bogdan, 

proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea Protocolului de colaborare ce va 
fi încheiat între Municipiul Brăila și Regia Națională a Pădurilor – Administrația Parcului 
Național Balta Mică a Brăilei R.A., în cadrul proiectului „Dezvoltarea ecoturismului și 
turismului educațional în Municipiul Brăila”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
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Discuţii? 
 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Îl rog pe domnul Primar să ne spună când se va face acest somptuos program de 

vizitare a Insulei Mici a Brăilei și când se vor bucura cetățenii de acest minunat program. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am să vă răspund prima oară sentimental și apoi din punct de vedere tehnic. În toate 

vacanțele am copilărit în zona unde astăzi este parcul natural. Atunci când nu era parc 
natural sute de locuitori din comunele riverane Dunării treceau în fiecare weekend cu barca 
pentru relaxare. Astăzi este parc natural și dacă intră acolo sunt amendați pentru că nu au 
permis. Asta este opinia mea sentimentală și este trist că s-a ajuns în această situație. În 
ceea ce privește programul respectiv suntem în procedura de realizare a unei șalupe care   
s-a construit în proporție de peste 30%. Colegii de la Strategii vor merge la Constanța pentru 
a vedea un nou stadiu. Data trecută se lucra la partea metalică și am arătat poze la ședința 
cu liderii de grup, unde îmi pare rău că nu ați paticipat. Nu am avut cum să vă arăt. Asta e, 
nu aveți voie de la partid. Noi vom realiza ceea ce ne este permis de administrația parcului. 
Nu Primăria Municipiului Brăila gestioneazul Parcul Natural Balta Mică a Brăilei, ci există un 
alt administrator. Când o să aveți conducător la Romsilva atunci o să aveți și la administrația 
parcului. Eu vă asigur că Primăria va face acea șalupă pentru toți locuitorii din Municipiul 
Brăila și o va pune la dispoziție la niște prețuri modice. Noi dorim să avem un parteneriat cu 
cei ce privesc zona de turism și cu cei care au implicații în acest domeniu. 

 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Eu știu că Parcul are în dotare o șalupă pentru astfel de plimbări. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Știți și tarifele? 
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Nu știu tarifele. Știu că are o șalupă. Putem să intervenim în negocierea tarifelor. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu primăria negociază tarifele pentru persoanele fizice sau juridice care se plimbă cu 

șalupa parcului. Să nu confundăm, domnule consilier. Cu șalupa noastră nu se va putea 
ajunge în parcul natural deoarece este prea mare. Șalupa care se construiește în prezent va 
asigura accesul până la parc, mai departe fiind problema celor de la parcul natural de a 
asigura, în baza unor programe pe care le au, vizitarea. Șalupa primăriei va avea o 
capacitate de 24 de persoane și nu va putea intra, din punct de vedere tehnic al 
dimensiunilor, în interiorul parcului. Această șalupă este una motorizată, cu un motor de o 
anumită putere și nu are ce căuta într-un parc natural. Acolo se intră cu alte ambarcațiuni 
avizate de administrația parcului. 

 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Domnule Primar, din câte știu numărul de persoane care pot intra în parc este limitat.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Este adevărat. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Numărul acesta, acum, cu mijloacele actuale poate fi atins? 
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Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu mă întrebați nimic de administrația parcului, întrebați la dânșii. 
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Sunt aici? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Nu.  
 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Cât de utilă va fi? 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Foarte utilă. Șalupa respectivă poate fi folosită în rada portului, dar va putea oferi 

posibilitatea de a ajunge la parcul natural. Nu acesta este scopul principal al proiectului, dar 
trebuie să luăm în calcul toate oportunitățile. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Prelungirea atribuirii în folosință gratuită 
către Biblioteca Județeană „Panait Istrati” Brăila, a spațiului în suprafață utilă de 57,87 mp, 
proprietate publică a Municipiului Brăila, din imobilul situat în Brăila, str. Dumbrava Roșie nr. 
32, în vederea desfășurării activității.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 41 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Transmiterea în folosință gratuită către 
Biblioteca Județeană „Panait Istrati” Brăila, a spațiului în suprafață utilă de 30,91 mp, 
proprietate publică a Municipiului Brăila, din imobilul situat în Brăila, str. Comuna din Paris nr. 
93 – Căminul Cultural „Nedelcu Chercea”, în vederea desfășurării activității. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 42 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Transmiterea în folosință gratuită către 
Biblioteca Județeană „Panait Istrati” Brăila, a spațiului în suprafață utilă de 33,88 mp, 
proprietate publică a Municipiului Brăila, din imobilul situat în Brăila, str. Grigore 
Alexandrescu nr. 41 – Căminul Cultural „Radu Negru”, în vederea desfășurării activității. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 43 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Completarea anexei nr. 2 la H.C.L.M. 
Brăila nr. 215/29.07.2015 referitoare la „Atribuirea în folosință gratuită, pe durata funcționării 
capacităților energetice și acordarea dreptului de a executa rețele subterane”, solicitantei 
Societatea de Distribuție a Energiei Electrice Muntenia Nord S.A., Sucursala de 
Distribuție a Energiei Electrice Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 44 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Completarea anexei nr.1 la H.C.L.M. 
nr.429/21.12.2015 – Lista terenurilor ce aparțin domeniului public al Municipiului Brăila, care 
sunt sau pot fi ocupate de module pentru activități economice. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 45 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea anexei nr.4 la H.C.L.M. 
nr.429/21.12.2015 - „Lista terenurilor ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila ce 
sunt sau pot fi ocupate de construcţii tip balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte 
construcții autorizate”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 46 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Închirierea prin încredințare directă a unor 
terenuri ce aparţin domeniului public al Municipiului Brăila, în vederea amplasării de lăzi 
frigorifice și frigidere, precum și a unei terase cu caracter permanent în fața spațiului 
comercial. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 47 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Închirierea prin încredințare directă a unor 
terenuri ce aparțin domeniului public al Municipiului Brăila ce pot fi ocupate de construcții tip 
balcon, alei acces, extinderi spații comerciale, alte construcții autorizate, conform 
Regulamentului aprobat prin H.C.L.M. Brăila nr. 245/30.06.2017. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 48 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Dezmembrarea, partajarea și alipirea unor 
terenuri ce aparţin domeniului public și privat al Municipiului Brăila. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
  

Trecem la dezbaterea punctului 49 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Completarea H.C.L.M. Brăila 
nr.51/27.02.2009 referitoare la „Atestarea apartenenţei la domeniul privat al Municipiului 
Brăila, a unor imobile, în vederea înscrierii acestora în cartea funciară”. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 50 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Prelungirea atribuirii în folosință gratuită a 
spaţiului cu altă destinaţie decât aceea de locuinţă, situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr.46 
(nr. vechi 58), ASOCIAȚIEI NEVĂZĂTORILOR DIN ROMÂNIA – FILIALA JUDEȚEANĂ 
BRĂILA, în vederea desfăşurării activităţii. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 51 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
83,00 mp indiviz din 885,00 mp, situat în Brăila, B-dul Independenței nr. 142, NCP 87888, 
societății DENTSIDE S.R.L., teren pe care se află amplasată construcția C1, proprietatea 
acesteia. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul consilier Popa Petrică - Costel: 
Domnule Secretar, sunt ceva litigii pentru această suprafață de teren? 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Pentru cei 83,00 mp? Nu cunosc să fie litigii. Este o suprafață care face parte din 

terenul aferent construcției, proprietatea societății. Există un extract de carte funciară unde 
nu am văzut notate litigii. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 52 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
300,00 mp, situat în Brăila, str. Viilor nr. 39,   NCP 80005, solicitanților CĂRĂDAN DĂNUȚ și 
CĂRĂDAN GIANINA - VIOLETA, teren pe care se află amplasată construcția C1, 
proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 53 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
56,25 mp indiviz din 207,00 mp, situat în Brăila, str. Comuna din Paris nr. 98, NCP 94320, 
solicitanților MOCANU ADRIAN – GABRIEL, MOCANU MARLENA – ALINA și MOCANU 
CARMEN – GABRIELA – MARIANA, teren pe care se află amplasate construcțiile C1, C2, 
C3 și C4, proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 54 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind:  Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
295,00 mp, situat în Brăila, Șos. Râmnicu Sărat nr. 29E lot 1/2, NCP 94236, solicitanților 
MOROI EUSTRAT și MOROI ECATERINA, în vederea extinderii construcțiilor situate pe 
terenul din str. Fundătura Râmnicu Sărat nr.14. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 55 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
250,00 mp, situat în Brăila, str. Prelungirea Lanului nr. 23, NCP 93855, solicitanților STOICA 
AURAȘ și STOICA JENICA, teren pe care se află amplasată construcția C1, proprietatea 
acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 56 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
89,00 mp indiviz din suprafața totală real măsurată de 345,00 mp, situat în Brăila, str. 
Dornelor nr. 2B lot 1, NCP 91161, solicitanților VAJEIAC DRAGOMIR (prin tutore VAJEIAC 
MARIA) și VAJEIAC FĂNICA, teren pe care se află amplasate construcțiile C1, C2 și C3, 
proprietatea acestora. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
A se consemna că nu există nicio legătură de rudenie. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 57 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu 
oneros, asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 
88,00 mp indiviz din suprafața totală real măsurată de 344,00 mp, situat în Brăila, str. 
Dornelor nr. 2B lot 2, NCP 91160, solicitanților VAJEIAC MARIANA – DORINA și VAJEIAC 
BOGDAN – COSTIN, teren pe care se află amplasată construcția C1, proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 

Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 58 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, 
asupra terenului ce aparține domeniului privat al Municipiului Brăila, în suprafață de 108,00 mp 
indiviz din suprafața totală real măsurată de 208,00 mp, situat în Brăila, str. Petre Ștefănescu 
Goangă nr. 25A, NCP 94327, solicitanților VOICILĂ IEREMIA și VOICILĂ AURELIA, teren pe 
care se află amplasate construcțiile C1, C2 și C3, proprietatea acestora. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 24 de voturi ”pentru” și o abținere a domnului consilier Căprariu Lucian, proiectul 

de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 59 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea vânzării locuinței tip A.N.L. situată în 
Brăila, str. Radu Popescu, nr. 10, bl. E, sc. 2, et. 3, ap. 15. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 60 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea vânzării locuinței tip A.N.L. situată în 
Brăila, str. Sf. Gheorghe, nr. 2, bl. A12, sc. 2, et. 2, ap. 13. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 61 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Încetarea dreptului de folosinţă gratuită asupra 
terenului situat în Brăila, str. Constantin Berlescu nr. 4 (fosta Zonă Industrială Sud lot 29), în 
suprafaţă de 258,00 mp, NCP 89989, constituit prin H.C.L.M. Brăila nr. 376/21.11.2008 în 
favoarea doamnei TUDOR SIMONA. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 62 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa 
nr.2), bloc A1, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 63 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu 
Brăila nr.1), bloc A2, scara 1, apartamentele 1–8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 64 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Anton Bacalbașa nr. 4), bloc A3, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren 
aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării 
acestora în baza Legii nr. 152/1998.  

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 65 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 

de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu 
Brăila nr.3), bloc A4, scara 1, apartamentele 1–8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 66 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 
6), bloc A5, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, 
conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 
152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 67 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu - 
Brăila nr.5), bloc A6, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
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- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 68 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa 
nr.8), bloc A7, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 69 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Ștefan Mihăilescu 
Brăila nr.7), bloc A8, scara 1, apartamentele 1–8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 70 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Anton Bacalbașa nr.1), bloc A9, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren 
aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării 
acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 71 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.63), bloc 
A10, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, 
conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 
152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
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Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 72 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 
3), bloc A11, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 73 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr. 64), bloc 
A12, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, 
conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 
152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 74 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa 
nr.5), bloc A13, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 75 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Dorului nr.65), bloc 
A14, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente apartamentelor, 
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conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în baza Legii nr. 
152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 76 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre inițiat 
de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 apartamente, 
situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Anton Bacalbașa nr. 
7), bloc A15, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 

Trecem la dezbaterea punctului 77 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Dorului nr.66), bloc A16, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 78 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Anton Bacalbașa nr. 9), bloc A17, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren 
aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării 
acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
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Trecem la dezbaterea punctului 79 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 
inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Dorului nr.67), bloc A18, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 80 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Anton Bacalbașa nr.11), bloc A19, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren 
aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării 
acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 81 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Dorului nr.68), bloc A20, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 82 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 8 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Anton Bacalbașa nr.13), bloc A21, scara 1, apartamentele 1 – 8 și a cotelor indivize de teren 
aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării 
acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
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- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 83 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 16 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Ștefan Mihăilescu Brăila nr.2), bloc B1, scara 1, apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de 
teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea 
vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 84 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 16 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Mina 
Minovici nr. 1), bloc B2, scara 1, apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 85 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 16 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Ștefan Mihăilescu Brăila nr.4), bloc B3, scara 1, apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de 
teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea 
vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 86 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 16 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. Mina 
Minovici nr.3), bloc B4, scara 1, apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de teren aferente 
apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea vânzării acestora în 
baza Legii nr. 152/1998. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 87 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Înscrierea în Cartea Funciară a 16 
apartamente, situate în Brăila, Ansamblul ANL Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului (str. 
Ștefan Mihăilescu Brăila nr.6), bloc B5, scara 1, apartamentele 1 – 16 și a cotelor indivize de 
teren aferente apartamentelor, conform măsurătorilor cadastrale efectuate, în vederea 
vânzării acestora în baza Legii nr. 152/1998. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 88 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Fortificației nr. 19 (teren indiviz + 
construcția C1) – NCP 9101. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Sîrbu Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur 
Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 89 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Aprobarea PLANULUI URBANISTIC 
ZONAL pentru obiectivul „CONSTRUIRE SPĂLĂTORIE AUTO”, la adresa din Brăila, Calea 
Galați nr. 152, inițiat de IANCU NELU și IANCU ROXANDRA - MARIA. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 90 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Declanșarea procedurii pentru selecția 
membrilor Consiliului de Administrație al R.A. ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE BRĂILA, 
mandatul 2018 – 2022, pentru 2 posturi vacante. 
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Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 91 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Local Municipal Brăila şi aprobarea componenţei comisiei de licitaţie pentru concesionarea 
unui bun imobil situat în Perimetrul III aflat în administrarea R.A. ”ADMINISTRAȚIA ZONEI 
LIBERE” BRĂILA. 

Comisiile 1, 2, 3, 4, 5? 
Discuţii? 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 

 Este un proiect de hotărâre care presupune vot secret pentru desemnarea celor doi 
reprezentanți ai Consiliului Local. În urma discuțiilor cu liderii de grup s-au făcut două 
propuneri: doamna consilier Badiu Virginia - Loredana și domnul consilier Popescu Răzvan. 
Mai sunt și alte propuneri? Nemaifiind alte propuneri supun atenției dumneavoastră o 
propunere, făcută tot în cadrul discuției cu liderii de grup, pentru comisia de numărare a 
voturilor, respectiv: 
 

  - BOȘNEAG SORIN - EUGEN  - Preşedinte 
  - TRAIAN ADRIAN    - Membru 
  - CĂPRARIU LUCIAN   - Membru 
  
 Sunteți de acord cu această comisie de numărare a votului? 
 

Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Mai sunt și alte propuneri? 
Supunem la vot comisia de numărare a votului: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, comisia de numărare a voturilor a fost aprobată. 
 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Vă propun ca până se desfășoară procedura de vot să dezbateți proiectele cu care a 

fost suplimentată ordinea de zi. 
 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Trecem la dezbaterea punctului 92 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 116 lot 3, 
NCP 87185. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
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Cu 18 voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 
Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Sîrbu Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur 
Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 93 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 156 (teren + 
construcțiile C1 – C5) – NCP 13863. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Sîrbu Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur 
Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 94 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, Bdul. Alexandru Ioan Cuza nr. 233 (teren + 
construcțiile C1 și C2) – NCP 5781. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Sîrbu Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur 
Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 95 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Neexercitarea dreptului de preempţiune al 
Municipiului Brăila pentru imobilul situat în Brăila, str. Mihai Eminescu nr. 12, bl. 16-18-20, sc. 
1, et. 1, ap. 2 – NCP 73111-C1-U8. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu 18 voturi ”pentru” și 6 abțineri ale domnilor consilieri Ioniță Ion – Sorin, Popa 

Petrică – Costel, Tabarac Adrian, Sîrbu Constantin, Bașno Alexandru – Vlăduț și Bucur 
Claudia – Raluca, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 
Trecem la dezbaterea punctului 96 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Îndreptarea erorii materiale strecurate în 
cuprinsul H.C.L.M. Brăila nr. 251/29.05.2019 referitoare la „Dezmembrarea imobilului situat 
în Municipiul Brăila, Cartier Lacu Dulce, str. Dorului - Cazasului, înscris în cartea funciară nr. 
89508, format din teren în suprafață de 391.343,00 mp și construcțiile C1, C2, C3, C4, C5, 
C6, C7, C8, C9, C10, C11, C12, C13, C14, C15, C16, C17, C18, C19, C20, C21, C22, C23, 
C24, C25 și C26”. 

Discuţii? 
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
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- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 97 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
luna noiembrie 2019. 

 
Domnul Drăgan Ion, Secretarul Municipiului Brăila: 
Urmează domnul consilier Pătărlăgeanu Valentin. 
 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
Domnule Pătărlăgeanu, vă doresc mult mai puține proiecte. 
 
Trecem la dezbaterea punctului 98 de pe ordinea de zi – Alte probleme: 
 
Domnul consilier Păun Dan: 
Am primit și eu și colegii mei un e-mail de la o persoană din Brăila care se plânge de 

cum se desfășoară comerțul auto pe trotuare și în spații neautorizate. De unde au fel de fel 
de cetățeni acces la adresele noastre de e-mail private? S-a mai întâmplat să primesc un    
e-mail de la un club sportiv. Sincer nu sunt deloc fericit cu această chestiune. În fond 
persoana a avut dreptate și am mai ridicat și eu această problemă. Avem autoturisme 
parcate pentru valorificare pe trotuar sau în spații private și nu putem lua măsuri. Propun ca 
prin Poliția Locală să le păzim mașinile acelor oameni, că poate se întâmplă ceva, dacă tot 
nu putem lua niciun fel de măsuri. Lăsând gluma la o parte sunt autoturisme care blochează 
domeniul public și avem mijloace de ridicare a acestora, prin Braicar. Să vină proprietarii 
acestor autoturisme să le ridice și atunci să plătească și amenzile respective. Vis a vis de 
spațiile particulare, unde se vând aceste autoturisme, acolo se întâmplă un comerț ilicit, 
neautorizat. Noi autorizăm și o bodegă de 2 m pe 2 m. Acolo în PUZ este zonă verde, dacă 
nu mă înșel. Dacă apare un incendiu în acea zonă, de la unul din acele autoturisme, iau foc 
toate.   

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Am să vă răspund în felul următor: permanent unii cetățeni găsesc diferite metode 

pentru a-și vinde în mod ilicit autoturismele pe domeniul public. Ultima dintre ele este 
ridicarea plăcuțelor și astuparea locului unde este seria de la caroserie. Domnule Tănase, 
știu care este procedura legală și că este greu, dar un autoturism fără numere de 
înmatriculare este considerat din punctul meu de vedere abandonat și atunci este absolut 
necesar să se demareze procedura. Știu că de cele mai multe ori aveți nevoie de suport. Vă 
rog frumos solicitați un parteneriat sau o susținere a Poliției Naționale și o perioadă de timp 
rămâneți cu un echipaj zi și noapte în locațiile unde se desfășoară comerț ilicit. Dacă într-o 
săptămână este în permanență un echipaj de la Poliția Națională și unul de la Poliția Locală 
nimeni nu va accepta să aibă mașina blocată la vânzare. Dacă se merge 5-10 minute este 
normal să nu găsiți persoana respectivă, dar în baza unui program 24 de ore din 24, timp de 
1-2 săptămâni, vor fi identificați cei care caută diverse metode de eludare a legii. Susțin în 
totalitate practicarea unui comerț legal în Municipiul Brăila, dar Primăria nu a dat niciodată 
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autorizație de vânzare a unor autoturisme pe spații private, considerate spații verzi prin 
P.U.G. Există și alte instituții care pot fi sesizate pentru practicarea comerțului ilegal. 

 
Domnul consilier Păun Dan: 
Haideți să le sesizăm. În altă ordine de idei sunt state unde este interzis să ai pe un 

domeniu public un autoturism care nu este asigurat și nu este înmatriculat. Se întâmplă un 
defect și ia foc mașina altei persoane. Putem lua o hotărâre de consiliu local prin care să 
cerem ca pe domeniul public al Municipiului Brăila să nu mai fie parcate autoturisme 
neasigurate și/sau neînmatriculate. Astfel rezolvăm problema cu legislația care nu permite 
ridicarea unui autoturism abandonat pentru mai puțin de 1 an de zile. 

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Dau cuvântul domnului consilier Boșneag Sorin – Eugen, președinte al comisiei de 

numărare a votului pentru a prezenta procesul verbal privind rezultatul votului: 
 
Domnul consilier Boșneag Sorin - Eugen: 
Proces verbal încheiat astăzi 31.10.2019. 
Comisia de numărare a voturilor formată din: 

 

  - BOȘNEAG SORIN - EUGEN  - Preşedinte 
  - TRAIAN ADRIAN    - Membru 
  - CĂPRARIU LUCIAN   - Membru 
 

a procedat la numărarea voturilor pentru desemnarea reprezentanților Consiliului Local 
Municipal Brăila în comisia de licitaţie pentru concesionarea unui bun imobil situat în 
Perimetrul III aflat în administrarea R.A. „ADMINISTRAŢIA ZONEI LIBERE” BRĂILA, și a 
constatat următoarele: 
 

a) POPESCU RĂZVAN         - voturi „pentru” 23 - voturi „împotrivă” 1 

      - voturi anulate 0   
b) BADIU VIRGINIA – LOREDANA    - voturi „pentru” 22 - voturi „împotrivă” 2 

      - voturi anulate 0   
  

TOTAL BULETINE DE VOT: 24 
 

 Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal azi, 31 octombrie 2019, în 3 
(trei) exemplare.  

 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  
Supunem la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru ?  
- Cine se abţine ? 
- Cine este împotrivă ? 
Cu unanimitate de voturi, proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Am o întrebare pentru Direcția Tehnică. Am văzut că s-au asfaltat străzi în cartierul 

Obor, pentru care vă mulțumesc. Domnule director, aș dori să știu dacă aveți în proiect și 
asfaltarea trotuarelor. 

 
Domnul Termegan Marius, director al Direcției Tehnice: 
Este stipulat acest lucru în contract și este dată comandă pentru asfaltarea trotuarelor. 

Când anume se va întâmpla nu vă pot spune. 
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Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Vă place cum arată trotuarele? 
 

Domnul Termegan Marius, director al Direcției Tehnice: 
Este vorba de forța de lucru desfășurată de executantul lucrărilor. De aceea nu pot să 

vă spun când o să fie gata. 
 

Domnul consilier Ioniță Ion - Sorin: 
Bănuiesc că în viitor veți ține cont de acest aspect și poate găsim o modalitate de a-i 

face pe executanți să predea la termen. 
 

Domnul Termegan Marius, director al Direcției Tehnice: 
Din păcate acest tip de contract nu are termene exacte. Este un contract cadru. 
 

Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
Doream să spun că, în legătură cu BRAI – CATA, mi-a plăcut prezentarea 

dumneavoastră. Pe mine m-ați convins după, cu toate că eu am votat împotrivă, pentru că 
situația s-ar agrava mai mult și nu pentru că nu sunt de acord cu situația în sine. Mi-ar fi 
plăcut să fiți la fel de convingător și vehement în 2017 în legătură cu Calea Galați, când v-am 
solicitat de nenumărate ori rezilierea contractului cu Telor Invest. Ce bine ar fi fost dacă ați fi 
cerut rezilierea tot așa. 

 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule consilier, tot așa am respectat legislația și am reziliat contractul cu Telor și 

Teloxim în termenul legal și cel mai important lucru este că am câștigat în instanță. Am și 
reziliat și am și câștigat în instanță. Vreau să le mulțumesc juriștilor de la Primăria 
Municipiului Brăila și Secretarului pentru acest câștig. O altă societate, Dalex, a câștigat de 
curând două loturi de parcări din Municipiul Brăila și am reziliat contractul ca urmare a 
faptului că nu a depus în termen garanția de bună execuție. La fel vor păți toți cei care nu 
respectă termene. La fel am reziliat și la Lacu Dulce. Pentru a parcurge o procedură trebuie 
să respectăm toate termenele, deoarece în caz contrar ei pot câștiga uneori în justiție. 

 

Domnul consilier Botea Petre - Bogdan: 
Nu aveau cum să câștige, pentru că binele învinge întotdeauna. 
 

Domnul consilier Sîrbu Constantin: 
Domnule Primar, am o solicitare a cetățenilor din Radu Negru referitoare la parcarea 

administrată de S.U.P.A.G.L. în curtea blocurilor N1 și M1. Acolo când plouă trebuie să ai 
cizme de cauciuc. Mai mult, un cap luminat a montat acolo o țeavă, pe unde să se scurgă 
acea apă, însă mintea și ochiul l-au înșelat și astfel apa care se scurge pe stradă intră în 
parcare. Această problemă trebuie soluționată pentru că oamenii sunt buni platnici și trebuie 
să beneficieze de servicii de calitate. 

 

Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule Termegan, nu cumva s-a montat gaigerul acela la parcarea respectivă? 
 
Domnul Termegan Marius, director al Direcției Tehnice: 
Nu știu să vă spun exact, dar mă pot interesa. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Eu știu că s-a montat un gaiger acolo. Vă rog frumos să verificați. Constructorul a 

primit dispoziția să monteze un gaiger, racordurile la stradă încă nu s-au făcut și atunci când 
vor fi gata totul va fi funcțional la acea parcare. 
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Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Referitor la BRAI – CATA: acolo este o problemă socială pentru că oamenii nu și-au 

primit banii. Celelalte societăți, dacă vor prelua traseele, au necesarul de personal și de 
echipamente? 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Vom intra tot în Consiliul Local, dacă se va ajunge la rezilierea contractului. Atunci 

cele două societăți vor face dovada deținerii utilajelor și personalului. Nu se ia o decizie fără 
a se intra în Consiliul Local. 

 
Domnul consilier Căprariu Lucian: 
Poate se face o detașare.  
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Este o chestiune privată între două societăți și nu avem dreptul să ne amestecăm. 
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Situația din cartierul Hipodrom de la blocurile G s-a rezolvat? Acolo unde s-a astupat 

acel gaiger. 
 
Domnul Termegan Marius, director al Direcției Tehnice: 
Acolo va interveni constructorul.  
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Apreciez că s-a început asfaltarea pe strada Ana Aslan, însă doresc să interveniți 

asupra liniei de tramvai de la intersecția Școlilor cu bdul. Independenței care a tăiat multe 
cauciucuri. 

 
Domnul Termegan Marius, director al Direcției Tehnice: 
Cunosc această situație. Din păcate noi nu putem interveni. Este vorba de calea de 

rulare a tramvaiului. Șina este ieșită în afara dalei de beton și nu văd ce am putea face acolo. 
 
Domnul consilier Tabarac Adrian: 
Atunci domnul director Săndulescu, dar numai să se rezolve problema. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
O să am și eu o intervenție la final. Pe lângă situațiile semnalate pe sectorul               

BRAI – CATA foarte mulţi cetăţeni au sunat la Primăria Municipiului Brăila fiind induşi în 
eroare, ca urmare a multiplelor întreruperi ale energiei electrice în Municipiul Brăila. Este un 
lucru absolut strigător la cer ceea ce se întâmplă. Domnule director Termegan, chiar dacă nu 
este atribuţia Primăriei Municipiului, să faceţi două adrese către Electrica. În prima să îi 
atenţionaţi pe cei de la call center-ul Electrica despre faptul că tot ceea ce ţine de iluminatul 
stradal şi întreţinerea reţelelor este în sarcina exclusivă a lor și să nu mai mintă cetăţenii din 
Brăila că trebuie să intervină Primăria, când lor le pică reţeaua. Am sunat personal şi nu mi-a 
venit să cred ceea ce îmi pot spune la telefon. Am avut apoi o discuţie cu domnul director 
Ştefan Rădulescu, care mi-a spus că le va transmite şi dânsul în scris acest lucru. În 
Municipiul Brăila corpurile de iluminat sunt ale Primăriei, dar reţeaua aparţine Electrica. Când 
este un corp de iluminat ars, intervine Luxten, când pe o stradă nu funcţionează iluminatul, 
trebuie să intervină Electrica. Facem separare între aceste lucruri. În ultimile zile de 
nenumărate ori s-a întrerupt iluminatul casnic în Municipiul Brăila. Am fost de acord, deși nu 
mi-am dorit, cu numeroase spargeri ale străzilor și trotuarelor pentru ca Electrica să-și 
modernizeze liniile, dar la un moment dat trebuie să înţelegem cu toţii că nu se mai poate şi 
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că nu este normal ca Electrica să întrerupă curentul şi să dureze o noapte întreagă până 
când vine lumina. Aşa s-a întâmplat pentru cetăţenii din zona Dorobanţi, Roşiori, de la 
Şcolilor până dincolo de Piaţa Mare. Şi pe Buzăului, dar şi în alte cartiere. Deşi pe Buzăului a 
durat mai puţin. Ştiu, pentru că locuiesc în zona aceea. Vreau să mai menţionez faptul că 
trebuie ca cei de la call center-ul Electrica, societate privată în ultima perioadă, din Braşov 
am înţeles, să ştie şi să comunice mai departe când sunt probleme și nu să spună că ei nu 
știu și nu au ce să comunice și să se sune la Primărie. Este incredibil și inacceptabil acest 
comportament al unor persoane de la un call center din Braşov, care nu cunosc situația din 
teren. 

 
Domnul consilier Păun Dan: 
Aceste probleme se pot rezolva prin adoptarea unui city code al orașului în care să fie 

prevăzute și modul în care se asfaltează, modul în care se repară, modul în care se 
desfășoară iluminatul și atunci orice operator, de oriunde ar veni, trebuie să respecte acest 
cod. 

 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Domnule Păun, atât timp cât nu avem o modalitate de sancționare despre ce cod 

vorbim? 
 
Doamna consilier NEACȘU CORNELIA, Președinte de ședință:  

 Dacă nu mai sunt și alte probleme declar închise lucrările ședinței. 
 
 
 
 
  
 
 
Preşedinte de şedinţă: Neacșu Cornelia                             ___________      
 
 
Secretarul Municipiului Brăila: Drăgan Ion                     ___________ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
J.I./4ex. 


